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Protokół nr LIII/2023 z LIII sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 

która odbyła się w dniach  
24 czerwca 2023 r. w Szkole Podstawowej w Podkowie Leśnej przy ul. Jana Pawła II 20 

i 15 lipca 2023 r. w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej  
przy ul. Świerkowej 1 

 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 
 

I CZĘŚĆ OBRAD – 24 CZERWCA 2023 R., GODZ. 9.14 
 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
W dniu 24 czerwca 2023 r. o godz. 09.14 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie LIII sesji RM, 
stwierdził kworum (obecnych 14 radnych, nieobecna na początku sesji radna M. Łaskarzewska, listy 
obecności radnych w poszczególnych dniach sesji stanowią załączniki Nr 1 do protokołu z sesji)  
i przekazał informacje o ochronie danych osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono na 
sali obrad). 
W posiedzeniu udział wzięli również: 
- Burmistrz Miasta A. Tusiński (w pierwszym dniu sesji), 
- pracownicy UM, w tym mec. M. Płaszewska-Opalińska i  Kierownik PiRM J. Oracka, 
- G. Chojnacki – szef pracowni urbanistycznej KANON (firmy, która zaprojektowała studium), 
- członkowie MKUA - arch. Ewa Jaśkowiak-Leszczyńska (na całej sesji) i dr Janusz Radziejowski (w 
pierwszym dniu sesji), 
- liczna grupa mieszkańców. 
 
Przewodniczący RM omówił kwestie organizacyjne i przedstawił propozycję zasad procedowania 
projektu studium. Zaproponował, aby ograniczyć czas wypowiedzi wnioskodawcy danej uwagi do  
1 minuty. 
 
Przewodniczący RM poddał swój wniosek pod głosowanie imienne (skrócenie czasu wystąpień 
wnioskodawców do 1 minuty). 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Anna 
Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania – wniosek został przyjęty.  
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przedstawił porządek obrad. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
Porządek obrad: 

I. Otwarcie Sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Podkowa Leśna. 

IV. Zamknięcie sesji.     
 
O godz. 9.20 do obrad dołączyła radna M. Łaskarzewska. Obecnych 15 radnych. 
 
Radny S. Lasota zapytał o sposób procedowania projektu studium - o liczbę, formy i rodzaje 
głosowań, w tym czy głosowane będą tylko rozstrzygnięcia uwag, czy także projekt uchwały ws. 
studium.  



2 
 

Przewodniczący RM M. Gołąb wyjaśnił, że najpierw odbędą się głosowania odnośnie 364 uwag, a na 
końcu głosowanie projektu uchwały ws. studium. 
 
Burmistrz Miasta dokonał wprowadzenia do tematu studium. Wyjaśnił, czym jest ten dokument. Dodał, 
że obowiązujące studium zostało uchwalone w roku 2000. Raz na kadencję RM ma obowiązek 
rozpatrzyć sporządzony przez Burmistrza dokument dotyczący aktualności studium i innych 
dokumentów planistycznych pod kątem ich zgodności ze stanem prawnym i faktycznym. Burmistrz w 
skrócie przedstawił, jak przebiegały prace nad projektem studium. Podkreślił, że wpłynęło ponad 500 
uwag, z czego część została uwzględniona. Z uwag nieuwzględnionych prawie 150 w ogóle nie 
dotyczy kwestii studium. Na stronie internetowej Miasta zostanie wkrótce opublikowana prezentacja 
przypominająca historię prac nad nowym Studium Miasta. 
 
III. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Podkowa Leśna 
 
Przewodniczący RM przeszedł do omawiania i głosowań uwag do projektu studium. Poddawał pod 
głosowanie odpowiednio kwestie nieuwzględnienia danej uwagi bądź odpowiednio częściowego 
nieuwzględnienia danej uwagi (w tych punktach, w których uwaga została częściowo uwzględniona  
i częściowo nieuwzględniona przez Burmistrza). 
 
W trakcie sesji odczytywano skrócone treści uwag i uzasadnienia nieuwzględniania uwag przez 
Burmistrza (przy każdej uwadze). Wyświetlano także tabele z ww. oraz w niektórych 
przypadkach mapy. Przewodniczący RM udzielał głosu autorom wniesionych uwag, jeśli byli 
obecni i wyrażali taką wolę. 
 

1. Uwaga 1.1 Wniosek o ustalenie wskaźnika maksymalnej intensywności zabudowy na  
0,3 – 0,4 

 
Mieszkanka zwróciła uwagę, że nie każdy mieszkaniec zna procedurę uchwalania studium  i patrząc 
na program sesji, nie każdy mógł wiedzieć, że na sesji będą rozpatrywane także uwagi złożone do 
projektu studium.  
Przewodniczący RM powiedział, że nie może odpowiadać za czyjąś niewiedzę. Zainteresowani 
mieszkańcy wiedzieli, składali pisma, a nawet przekazywali prezentacje dot. swoich uwag.  
Mec. M. Płaszewska-Opalińska wyjaśniła, że tak wygląda procedura. Uchwalanie studium 
nierozerwalnie łączy się z rozpatrzeniem uwag. Nie ma możliwości podjęcia uchwały ws. studium, jeśli 
nie zostaną rozpatrzone nieuwzględnione przez Burmistrza uwagi.  
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że zgłasza sprzeciw odnośnie sposobu procedowania projektu 
studium. Wg niej jest to autorska procedura. Nie było podanej dla mieszkańców informacji, że 
rozpatrywane będą złożone uwagi. Ponadto warunki prowadzenia obrad są wg radnej skandaliczne. 
 
Wnioskodawca uwagi nie był obecny na sesji. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

2. Uwaga 1.2 Wniosek o uchylenie w części uchwały nr 84/XIX/2008 – obowiązującego mpzp – 
w zakresie wskaźnika powierzchni biologicznie czynnej i wskaźnika zabudowy oraz likwidację 
rezerwatu i otuliny „Parowu Sójek”, by umożliwić eliminację obumarłych drzew 

 
Nie było wnioskodawcy uwagi. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

3. Uwaga 2.1 Wniosek o ustalenie wskaźnika maksymalnej intensywności zabudowy na  
0,3 – 0,4 

 
Mieszkanka zapytała o rekomendacje Komisji ds. Studium Miasta. 
Rada M. Eckhoff powiedziała, że radni mają w swoich materiałach informacje o wynikach głosowania 
Komisji ds. Studium Miasta.  
 
Radny S. Lasota wyjaśnił, że będzie głosował przeciw nieuwzględnieniu tej uwagi i kilku innych, bo 
jest za tym, aby wskaźniki były jak najbardziej bliskie przyrodzie.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

4. Uwaga 2.2 Wniosek o uchylenie w części uchwały nr 84/XIX/2008 – obowiązującego mpzp – 
w zakresie wskaźnika powierzchni biologicznie czynnej i wskaźnika zabudowy oraz likwidację 
rezerwatu i otuliny „Parowu Sójek”, by umożliwić eliminację obumarłych drzew 

 
Nie było wnioskodawcy uwagi. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

5. Uwaga 3 Wniosek o zakwalifikowanie terenu jako terenu leśnego z możliwością zabudowy 
jednorodzinnej 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Na pytanie radnej M. Łaskarzewskiej, czy wnioskodawca wiedział o tej sesji i głosowaniu jego uwagi, 
pracownik obsługi RM odpowiedział, że tak. 
 
Kierownik PiRM J. Oracka powiedziała, że Burmistrz nie ma obowiązku uzasadniać swojego 
rozstrzygnięcia i w tym właśnie wypadku uzasadnienie nieuwzględnienia uwagi nie zostało szerzej 
opisane. Przypomniała, że uwaga była szeroko omawiana na posiedzeniach Komisji ds. Studium 
Miasta, a następnie omówiła, z jakich powodów uwaga ta została przez Burmistrza nieuwzględniona. 
 
Radna M. Łaskarzewska przypomniała, że Komisja ds. Studium Miasta nie głosowała uwagi. Dodała 
że sprawa jest kontrowersyjna. Na tym odcinku warto byłoby zachować pierzeję mieszkaniową. 
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Wnioskodawca wykupił już służebność drogi, procedury trwają. Sprawa jest w sądzie. Radna nie 
rozumie, dlaczego właścicielowi nieruchomości odbiera się możliwość zabudowania tego terenu. 
 
Burmistrza Miasta wyjaśnił, że decyzja nieuwzględnienia tej uwagi została podjęta ze względu 
ciągłość dokumentów planistycznych niedopuszczających zabudowę na tym terenie. Spór sądowy z 
Miastem trwa natomiast już od 2009 r., a wiec przez kilka kadencji. Burmistrz odesłał radną do 
przekazanego radnym szerokiego uzasadnienia podjęcia przez Burmistrza takiej decyzji.  
 
Radny W. Żółtowski powiedział, że z tego co właściciel działki przekazał wynika, że kupując ją w 
latach 80. miał pełnią świadomość tego, że działka nie ma prawa zabudowy, bo jest to teren leśny.   
 
Radny S. Lasota zaproponował, aby może najpierw radni głosowali uwagi oczywiste, a te wymagające 
pochylenia się odkładali na potem. Wtedy może zainteresowany dołączyłby do obrad.  
Propozycję tę poparła radna M. Eckhoff. 
Radny W. Żółtowski powiedział, że wnioskodawca przychodził na posiedzenia Komisji ds. Studium i 
zabierał głos, jednak sedno sprawy jest niezmienne. Kupując ten teren wnioskodawca miał 
świadomość tego, że nie ma tam dojazdu ani możliwości zabudowy. Jeśli RM będzie teraz przekładać 
głosowania uwag, to studium w tym roku nie zostanie uchwalone. 
Radna E. Barucka powiedziała, że również jest przeciwna zmienianiu porządku obrad. Mogłoby to 
spowodować duży chaos. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, Anna 
Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Dąbrówka Smolny 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 
Mieszkanka chciała zgłosić wniosek formalny o to, aby do dyskusji nad uwagami dopuszczani do 
głosu byli także mieszkańcy niebędący autorami danej uwagi. 
Przewodniczący RM wyjaśnił, że wnioski formalne mogą składać tylko radni. 
Mec. M. Płaszewska-Opalińska dodała, że sesja to obrady RM. Mieszkańcy są publicznością, a 
decyzje podejmuje RM. W tym wypadku do głosu dopuszczany jest autor uwagi. 
 
Radna M. Łaskarzewska zgłosiła wniosek formalny o to, aby z uwagi na kontrowersyjny przebieg 
obrad dopuścić do głosu mieszkańców.  
Radna D. Smolny zaproponowała, aby może udzielać głosu innemu mieszkańcowi na czas 1 minuty, 
jeśli wnioskodawca nie jest obecny na sesji. 
Radny W. Żółtowski zwrócił uwagę, że jest to odstępstwo od Statutu Miasta.  
Radna E. Barucka zapytała o zdanie radcy prawnego. 
Mec. M. Płaszewska-Opalińska powiedziała, że procedura nie odnosi się do tego, jak powinna 
wyglądać dyskusja nad uwagami, wynika to jednak z ogólnej zasady, że to radni debatują i podejmują 
decyzję. 
Burmistrz Miasta powiedział, że inny mieszkaniec poza wnioskodawcą, bez odpowiedniego 
upoważnienia, nie ma prawa interpretowania wniosku innego mieszkańca.  
Radni zastanawiali się, czy każdemu mieszkańcowi w takim wypadku przysługiwałaby 1 minuta, czy 1 
minuta miałaby być dla wszystkich mieszkańców łącznie odnoście danego wniosku. Padł także 
pomysł udzielania głosu wg jakiegoś klucza.  
Burmistrz Miasta podkreślił, że nie ma właściwego klucza, a obrady prowadzi i udziela głosu 
Przewodniczący RM. 
 
O godz. 10.02 salę obrad opuściła na chwilę radna A. Olejniczak-Siara. Obecnych 14 radnych. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał pod głosowanie imienne wniosek radnej M. Łaskarzewskiej ws. 
dopuszczania do dyskusji nad daną uwagą innych mieszkańców niż wnioskodawca. 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Wojciech Sancewicz 
PRZECIW (6) 
Edyta Barucka, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Magdalena Eckhoff, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (1) 
Anna Olejniczak-Siara 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Wniosek nie został przyjęty. 
 
Na pytanie radnej M. Łaskarzewskiej, dlaczego niektórzy radni wstrzymali się od głosu, radna  
D. Smolny odpowiedziała, że jak to ostatnio zresztą sama powiedziała radna M. Łaskarzewska, każdy 
ma prawo głosować zgodnie z własnym sumieniem i nie musi się z tego tłumaczyć. Radna M. Eckhoff 
wyjaśniła natomiast, że wstrzymała się z obawy, że udzielanie głosu wszystkim zainteresowanym 
mieszkańcom mogłoby spowodować sparaliżowanie lub zawieszenie obrad.  
 

6. Uwaga 4 Wniosek o korekty nazwisk i uaktualnienie materiału faktograficznego 
 
O godz. 10.06 na salę obrad wróciła radna A. Olejniczak-Siara – obecnych 15 radnych. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo  
i  nieuwzględniona częściowo. 
 

7. Uwaga 5 Wniosek o dostosowanie zapisów studium do obowiązującego planu miejscowego – 
dla terenu ML zapisano adaptację istniejącego stawu i gospodarstwa rolno-stawowego 

 
Nie było wnioskodawcy uwagi. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

8. Uwaga 6 Wniosek o zmniejszenie wymaganej powierzchni biologicznie czynnej z 70 do 60%, 
z powodu konieczności zapewnienia miejsc postojowych dla usług nieuciążliwych 
dopuszczonych na terenie O-MN  
 

Nie było wnioskodawcy uwagi. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

9. Uwaga 7.1 Wniosek o korektę drobnych błędów: adresy szkół, numer obrębu itp. 
 
Radny S. Lasota – autor tej uwagi – powiedział, że chyba wszystkie jego trzy postulaty zostały 
spełnione i są w nowej wersji projektu studium.  
Kierownik PiRM J. Oracka wyjaśniła, że uwagi te zostały złożone do pierwszego projektu studium, 
wyłożonego do publicznego wglądu w 2019 r. Teraz mamy zmieniony względem pierwszego wyłożenia 
projekt studium. Co do zasadny jednak głosowaniu RM należy poddać wszystkie nieuwzględnione 
uwagi – także te z pierwszego wyłożenia.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-
Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Sławomir Lasota 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Matłacz 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo  
i  nieuwzględniona częściowo. 
 

10. Uwaga 7.2 Wniosek o analizę układu komunikacyjnego, w szczególności odnośnie 
alternatywnych dróg wjazdowych do miasta 

 
Radny S. Lasota - autor uwagi - podkreślił, że ruch komunikacyjny w mieście rośnie z roku na rok 
lawinowo. Radny zarzucił projektantom studium, że nie pochylili się nad kwestią udrożnienia dojazdów 
do miasta. Należałoby spojrzeć na problem wizjonersko i rozbudować o tę kwestię część opisową 
studium. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Anna 
Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Edyta Barucka, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

11. Uwaga 7.3 Wniosek o analizę istniejącego drzewostanu pod względem zagrożenia dla 
bezpieczeństwa mieszkańców i ich mienia oraz o analizę możliwości usuwania drzew 
zagrażających bezpieczeństwu lub mieniu mieszkańców 

 
Autor uwagi, radny S. Lasota, przyznał, że uwaga jest bezzasadna (poza zakresem studium). 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sławomir Lasota 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

12. Uwaga 8 Wniosek o możliwość podziału działki na dwie części (jedną działkę z budynkiem 
mieszkalnym jednorodzinnym objętym ochroną konserwatorską oraz drugą z możliwością 
budowy budynku mieszkalnego jednorodzinnego)  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

13. Uwaga 9.1 Wniosek o przeznaczenie terenu na sport, rekreację, usługi gastronomiczne 
 
Autorka uwagi powiedziała, że wszystkie wnioski ujęte w uwagach nr 9.1, 9.2, 9.3 i 9.4 dotyczą 
zmiany charakteru miasta. Zapytała autorów projektu studium, w którym kierunku - zgodnie z zapisami 
projektu studium - Podkowa Leśna ma się rozwijać. Z zapisów projektu wnioskować można, że ma 
być dużo terenów przeznaczonych pod sport, rekreację i gastronomię. Przewidywana jest także 
intensywniejsza urbanizacja miasta. Wnioskodawczyni poddała pod wątpliwość, czy mieszkańcom 
faktycznie na tym zależy i czy wiedzą, że nowe studium przewiduje - wg niej - całkowitą zmianę 
charakteru Podkowy. Wygląda na to, że ma to być ponadlokalny ośrodek sportu, rekreacji  
i gastronomii, a to będzie z kolei powodować wzrost i tak już dużego natężenia ruchu 
samochodowego. Podkowa stała się miastem tranzytowym. Wydaje się, że mieszkańcy nie akceptują 
takiej wizji rozwoju miasta. 
Uwaga została szeroko przedyskutowana. Głos mieszkanki poparli radny S. Lasota  
i M. Łaskarzewska. 
Radny W. Żółtowski powiedział, że nikt nie chce zmieniać charakteru miasta, a zapisy doprecyzowują 
jedynie, co jest możliwe.  
Do wypowiedzi mieszkanki odniósł się Burmistrz Miasta. Powiedział, że roztoczona wizja nie ma 
żadnego uzasadnienia. Ponadto projekt studium powiela zapisy studium z 2000 r., a efekt nadmiernej 
ilości samochodów jest wynikiem planowania przestrzennego poza Podkową Leśną i generalnie 
wykracza poza zakres studium. Prowadzone są natomiast rozmowy z władzami gmin sąsiednich, aby 
Podkowę nieco z ruchu samochodowego odciążyć. Studium z 2000 r. dopuszczało większą możliwość 
koncentrowania usług w centrum niż obecny projekt.  
Radna E. Barucka rozumie odczuwany przez część mieszkańców niepokój odnośnie kierunków 
rozwoju miasta, ale wie też, że w rozwoju tym należy zachować pewną równowagę. Radna uważa, że 
jakaś ilość usług jest potrzebna, bo usługi zasilają budżet miasta (podatki), jednak podziela obawy dot. 
zagęszczenia usług w centrum miasta. Należy po prostu konsultować planowane inwestycje.  
Burmistrz Miasta podkreślił, że w nowym studium jest otwarcie na tereny poza ścisłym centrum 
miasta, nawet poza trasą 719, w celu moderacji koncentracji nowopowstających usług, właśnie po to, 
aby odciążyć centrum. Więc być może w przyszłości ruch w centrum, spowodowany usługami, uda się 
ograniczyć. Pamiętać jednak należy także o tym, że miasto powinno zaspokajać potrzeby 
mieszkańców.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
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ZA (9) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

14. Uwaga 9.2 Wniosek o przeznaczenie terenu na sport, rekreację i ograniczenie urbanizacji 
tego terenu 
 

Wnioskodawczyni już wypowiedziała się.  
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech 
Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

15. Uwaga 9.3 Stwierdzenie, że Studium przewiduje intensywniejszą urbanizację Podkowy 
 
Wnioskodawczyni już wypowiedziała się. Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Jacek Matłacz 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

16. Uwaga 9.4 Wniosek o wyjaśnienie określenia „obszary przydatne do lokalizacji nowej 
zabudowy”,  
 

O godz. 10.40 salę obrad na chwilę opuścił radny W. Żółtowski. Obecnych 14 radnych.  
 
Wnioskodawczyni już wypowiedziała się. 
Radny S. Lasota zapytał, w jakim zakresie uwaga ta została uwzględniona.  
G. Chojnacki z pracowni urbanistycznej Kanon wyjaśnił, że uwaga dotyczy uwarunkowań studium. 
Jako taka definicja tego pojęcia nie została wprowadzona, natomiast zapisy doprecyzowano, aby były 
bardziej czytelne.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny 
PRZECIW (1) 
Sławomir Lasota 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

17. Uwaga 10 Wniosek o przeznaczenie terenu na usługowo-mieszkalny 
 
O godz. 10.42 na salę obrad wrócił radny W. Żółtowski. Obecnych 15 radnych.  
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

18. Uwaga 11.1 Wniosek o zmianę wskaźników dla Ś-MNr –  pbc: 65%, pow. zabudowy: 30% 
 

Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

19. Uwaga 11.2 Wniosek o zmianę wskaźników dla Ś-MN – pbc: 60%, pow. zabudowy: 35% 
 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

20. Uwaga 12.1 Wniosek o usunięcie. części zapisu: „Do najważniejszych celów kierunków 
studium dotyczących charakteru miasta, a w tym funkcji zabudowy zaliczyć należy: 
zachowanie jako głównego przeznaczenia – zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, 
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zachowanie istniejących terenów zieleni oraz utrzymanie i wzmacnianie funkcji usług 
centrotwórczych występujących w rejonie stacji Podkowa Leśna Główna” 
 

Wnioskodawca nie był obecny.  
Na prośbę radnej E. Baruckiej Kierownik PiRM J. Oracka odczytała zapis z projektu studium  
i wyjaśniła, że zapis został rozbudowany i doprecyzowany, ale nie dokładnie tak, jak chciał tego 
wnioskodawca. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo  
i  nieuwzględniona częściowo. 
 

21. Uwaga 12.2 Wniosek o zmianę określenia „enklawy” 
 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

22. Uwaga 12.3 Wniosek o używanie nazw przyrodniczych również w języku polskim oraz 
uzasadnienie wskazania „wprowadzanie nowych zespołów zieleni wysokiej w miejscach gdzie 
występuje  jej niedobór, stosując odpowiadające warunkom gatunki rodzime” 
 

Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo  
i  nieuwzględniona częściowo. 
 

23. Uwaga 12.4 Wniosek o wskazanie sposobów osiągnięcia głównych celów w zakresie ochrony 
środowiska 

 
Radna M. Łaskarzewska przekazała, że powinno to zostać doprecyzowane. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
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ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

24. Uwaga 12.5 Wniosek o wskazanie podstawy prawnej wskazania: „podłączenie wszystkich 
obiektów budowlanych przeznaczonych na pobyt ludzi do sieci wodociągowej i kanalizacji 
sanitarnej” oraz sposobu w jaki miasto zamierza osiągnąć 100% wskaźnik podłączeń 
 

Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

25. Uwaga 12.6 Wniosek o rozwinięcie wskazania: „rozwój urządzeń i obiektów służących 
zwiększeniu retencji” 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

26. Uwaga 12.7 Wniosek o uzupełnienie: przywrócenie przebiegu naturalnych cieków wodnych. 
 

Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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27. Uwaga 12.8 Wniosek o zapis o zaprzestaniu dostarczania wody z ujęć wody w Podkowie do 
Brwinowa i okolicznych miejscowości 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

28. Uwaga 12.9 Wniosek o poprawę numeracji  
 

Wnioskodawca nie był obecny.  
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że uwaga dotyczy studium z pierwszego wyłożenia.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

29. Uwaga 12.10 Wniosek o dodanie punktu dot.  konieczności prawidłowego prowadzenia 
pielęgnacji istniejącej roślinności 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

30. Uwaga 12.11 Wniosek o dodanie punktu dot.  konieczności dodatkowych nasadzeń drzew i 
krzewów oraz roślinności leśnego podszytu 
 

Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
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Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

31. Uwaga 12.12 Wniosek o obowiązek nasadzeń w miejscu drzewa usuniętego z 
monitorowaniem skuteczności 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

32. Uwaga 12.13 Wniosek o podanie katalogu zalecanych gatunków w punkcie: „realizacja 
szpalerów drzew i alej wzdłuż intensywnie użytkowanych dróg (przy uwzględnieniu ograniczeń 
wynikających z istniejącej infrastruktury technicznej) wprowadzając gatunki: o nierozległym 
systemie korzeniowym oraz odporne na zanieczyszczenia emitowane przez samochody i 
zasolenie gleby powodowane przez stosowanie soli zimą, które ograniczają 
rozprzestrzenianie się hałasu komunikacyjnego” 
 

Wnioskodawca nie był obecny.  
Radna M. Łaskarzewska żałuje, że ta uwaga nie została uwzględniona, bo taki katalog podkreślałby 
charakter miasta. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania.  
Uwaga uwzględniona częściowo i nieuwzględniona częściowo. 
 

33. Uwaga 12.14 Wniosek o taką lokalizację szlaków rowerowych, która nie spowoduje 
zniszczenia zasobów przyrodniczych i krajobrazowych 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że można było ten wniosek uwzględnić i wskazać te lokalizacje, 
zwłaszcza, że teren miasta podlega ochronie.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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34. Uwaga 12.15 Wniosek o wprowadzenie ograniczenia używania urządzeń nadmiernie 
emitujących hałas i o godziny ciszy 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

35. Uwaga 12.16 Wniosek o wprowadzenie zakazu ruchu rowerowego i samochodowego w 
Leśnym Parku Miejskim 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

36. Uwaga 12.17 Wniosek o zmianę przeznaczenia na las 
 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Radny S. Lasota wyjaśnił, którego terenu dotyczy uwaga - teren Ś-1U, przylegający do torów WKD  
i ul. Parkowej przy stacji WKD Podkowa Leśna Zachodnia. Temat był dyskutowany podczas posiedzeń 
Komisji ds. Studium. Radny wystosował także zapytanie do Burmistrza w tej sprawie. Pomimo 
dyskusji radny nie otrzymał jednak satysfakcjonującej odpowiedzi. Problem dotyczy przeznaczenia 
tego terenu na usługi, a nie na las. Odpowiedź Burmistrza brzmiała tak, że w studium dopuszczamy 
usługi, jednak potem MPZP może funkcje tego obszaru zwęzić. W mieście zapanował trend 
urbanizacji i tworzenia punktów usługowych. W tak małej miejscowości generowany przez usługi ruch 
samochodowy utrudnia życie mieszkańcom. Radny jest przeciwny funkcji usługowej na tym obszarze.  
G. Chojnacki z pracowni Kanon podkreślił, że w stosunku do obowiązującego studium pole 
powierzchni świadczenia usług na terenie miasta zostało zmniejszone, a nie zwiększone. Ponadto z 
punktu widzenia urbanistycznego jest to lokalizacja, gdzie jakieś drobne usługi się przydadzą. 
Burmistrz Miasta dodał, że Miasto nie jest tylko dla jednego mieszkańca, lecz dla wielu mieszkańców. 
Były już w poprzednich kadencjach zgłaszane wnioski matek, aby urządzić tam plac zabaw, co 
wpisuje się w funkcje usługowe. I taka była intencja pozostawienia tego skweru poza parkiem – tzn. 
aby urządzić tam usługi związane z funkcjami także miastotwórczymi, ale opartymi właśnie np. na 
placu zabaw.  
Radny S. Lasota stwierdził, że pozostawienie możliwości inwestycyjnych pozwala oddać miasto 
klientom, którzy w zdecydowanej części są mieszkańcami sąsiednich gmin. A pojęcie „miasto dla 
mieszkańców” oznacza dla radnego właśnie ograniczenie funkcji inwestycyjnych. To mieszkańcy 
powinni decydować, czy usług chcą mieć więcej na swoim terenie, czy mniej.  
Radna E. Barucka powiedziała, że osoby mieszkające w centrum miasta odczuwają obawę w związku 
z zagęszczaniem usług. Warto rozmawiać o rozmieszczeniu i rozlokowaniu usług, aby w równomierny 
sposób obciążać mieszkańców Podkowy i równomiernie odpowiadać na ich potrzeby. Zdania będą 
podzielone, ale trzeba pamiętać, że teren, o którym mowa, znajduje się przy WKD i nie ma obok niego 
zabudowań. Być może właśnie plac zabaw na tym terenie, a nie w centrum miasta, odciąży ruch w 
centrum. 
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Radna D. Smolny poddała w wątpliwość, czy usługi trzeba rozciągać poza centrum miasta. Do tego 
usługi ściągają przyjezdnych i powodują wzmożenie ruchu. Ponadto przy tym terenie nawet nie ma 
miejsc parkingowych.   
Radny W. Żółtowski powiedział, że nad MPZP dyskutować będą radni przyszłych kadencji i nie należy 
teraz zamykać im możliwości wprowadzenia na tym terenie drobnych usług.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (4) 
Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

37. Uwaga 12.18 Wniosek o ograniczenie możliwości parkowania na terenach ulic, 
niedopuszczenie do powstawania nowych parkingów wzdłuż ulic 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

38. Uwaga 12.19 Wniosek o zmianę przeznaczenia terenu 
 
Radny S. Lasota wyjaśnił, którego obszaru dotyczy uwaga - zachodnia część terenu Ś-2U, klin 
pomiędzy ul. Parkową i Bluszczową. Podkreślił, że jest przeciwny zwiększaniu ilości usług w centrum 
miasta.  
Radna D. Smolny powiedziała, że zwiększenie ilości usług niekoniecznie będzie powodowało 
zwiększenie przychodów dla miasta. 
Radny W. Żółtowski podkreślił, że było to bardzo szeroko omawiane na posiedzeniu Komisji  
ds. Studium. Jest to teren po części miasta (szkoła, teren usługowy), a po części prywatny (działka  
z domem mieszkalnym), radny nie widzi więc możliwości innego zapisu niż właśnie usługi szkolne z 
dopuszczeniem usług mieszkaniowych. 
Burmistrz Miasta podkreślił, że intencją Miasta jest utrzymanie usług oświatowych.  
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że obrys można było zrobić inaczej - podzielić funkcje obszaru 
wydzielając teren mieszkaniowy. Według radnej jest to błąd formalny. 
Kierownik PiRM J. Oracka odczytała zapis projektu studium dot. rodzaju dopuszczanych na tym 
obszarze funkcji. Omówiła także objaśnienia zawarte w projekcie studium. Podkreśliła, że studium 
sporządza się dla obszarów/kwartałów i nie schodzi się na poziom szczegółowości działek. Generalne 
zapisy studium będą mogły być ograniczane na etapie sporządzania MPZP i bardziej szczegółowa 
dyskusja powinna zostać przeprowadzona dopiero przy sporządzaniu MPZP. 
Na pytanie radnej D. Smolny, czy są już plany, co mogłoby powstać na tej działce, Burmistrz Miasta 
odpowiedział, że nie. 
Radny S. Lasota powiedział, że teren ten powinien zostać podzielony w studium na dwa obszary. 
Nawiązując do tego, jak toczyła się dyskusja na posiedzeniach Komisji ds. Studium w tym temacie, 
radna M. Eckhoff przypomniała, że są protokoły z posiedzeń Komisji i można sprawdzić, jaki był 
przebieg dyskusji oraz wyniki głosowań.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (3) 
Sławomir Lasota, Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

39. Uwaga 12.20 Wniosek o wskazanie planowanych inwestycji związanych z budową budynku 
Urzędu Miasta 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

40. Uwaga 12.21 Wniosek o bezpośrednie połączenie terenu MOK-u z terenem Leśnego Parku 
Miejskiego 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne, po czym zarządził reasumpcję 
głosowania elektronicznego, bo radna M. Eckhoff błędnie oddała głos w systemie elektronicznym. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

41. Uwaga 12.22 Wniosek o wskazanie działań, które spowodują zmniejszenie tranzytu  
 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo  
i  nieuwzględniona częściowo. 
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Przewodniczący RM M. Gołąb przypomniał o planowanej 30-minutowej przerwie. Przeprowadzenie 
przerwy zostało poddane pod głosowanie imienne.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir 
Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania i ogłosił przerwę.  
 
O godz. 11.39 salę obrad do końca dnia opuścili radni A. Rotfeld-Paczkowska i S. Lasota.  
 

II CZĘŚĆ OBRAD – 24 CZERWCA 2023 R., GODZ. 12.10  
 
O godz. 12.10 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił wznowienie obrad (cd. punktu III porządku 
obrad). Obecnych 12 radnych (nieobecni radni: M. Łaskarzewska, A. Rotfeld-Paczkowska, S. Lasota). 
 

42. Uwaga 13.1 Skorelowanie wszystkich wskaźników prowadziłoby do ujednolicenia zabudowy, 
co nie jest pożądane 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

43. Uwaga 13.2 Wprowadzenie zieleni wysokiej w otoczeniu Galerii Podkowa nie jest 
wystarczające dla poprawy ładu przestrzennego 

 
Na salę obrad wróciła radna M. Łaskarzewska. Obecnych 13 radnych. 
 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że popiera zgłoszoną uwagę. Jest to bardzo duża powierzchnia 
handlowa i w studium widać, że nie ma pomysłu na tę część miasta, jeśli chodzi o warunki zieleni 
wokół. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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44. Uwaga 13.3 W 2013 roku w dzień powszedni natężenie ruchu wynosiło 17157 poj./24h, w 
2015 17431 czyli wzrosło.  

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona. 
 

45. Uwaga 13.4 Wniosek o zmianę zapisów dyskryminujących energie z wiatru i biomasy 
 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Na prośbę radnej E. Baruckiej o komentarz, Burmistrz Miasta przekazał, że Miasto nie chciało 
wchodzić w zakres dotyczący sektora bezpieczeństwa energetycznego, bo podlega to zupełnie innym 
uregulowaniom prawnym. Trudno także sobie wyobrazić na terenie Podkowy klasyczną wiatrownię 
(np. z uwagi na zadrzewienie, Konserwatora Zabytków, odległość od zabudowy). Mogłaby być farma 
fotowoltaiczna, ale nie ma w mieście tak dużego areału z dobrym nasłonecznieniem.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

46. Uwaga 13.5 Wniosek o zmianę zapisów dot. ograniczeń stosowania przydomowych 
oczyszczalni ścieków 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że następuje bardzo szybki postęp technologiczny i zabieranie 
mieszkańcom możliwości bycia niezależnymi i korzystania z przydomowej oczyszczalni ścieków, nie 
wydaje się uzasadnione. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
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NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

47. Uwaga 13.6 Wniosek o zmianę wskaźników dot. wysokości: 10 m i 2,5 kondygnacji 
 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo  
i nieuwzględniona częściowo. 
 

48. Uwaga 13.7 Wniosek o zapis „stosować urbanistyczne i architektoniczne środki ochrony przed 
hałasem komunikacyjnym wzdłuż intensywnie użytkowanych dróg” 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Radna M. Łaskarzewska odnosząc się do uzasadnienia nieuwzględnienia przez Burmistrz uwagi 
zapytała, w którym miejscu podana jest taka szczegółowa wytyczna Konserwatora. Na niektórych 
obszarach Podkowy Leśnej hałas WKD jest bardzo dotkliwy i być może wskazane byłoby 
zastosowanie właśnie tam pewnych elementów ochrony.   
Burmistrz Miasta odesłał zainteresowanych do odpowiedzi Konserwatora udzielonej na etapie 
wykładania i uzgadniania projektu studium.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

49. Uwaga 13.8 Wniosek o zapis, by rozbudowę drogi wojewódzkiej wymagającą poszerzenia 
drogi realizować po jej północnej stronie 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
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Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

50. Uwaga 13.9 Przyjęcia tak korzystnych wskaźników dla O-1U i C-1U wymaga specjalnego 
uzasadnienia, bilansu zysków i strat 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

51. Uwaga 13.10 Co upoważnia do stwierdzenia że hałas szynowy jest bardziej uciążliwy od 
drogowego? brak analiz ilościowych dot. hałasu 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

52. Uwaga 13.11 J.w. - co upoważnia do stwierdzenia że hałas szynowy jest bardziej uciążliwy od 
drogowego? brak analiz ilościowych dot. hałasu 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

53. Uwaga 13.12 Wniosek o uzupełnienie, że zabudowa do 12 m dopuszczona jest również na 
terenie (tak jak MOK oznaczony symbolem C-1U 
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Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

54. Uwaga 13.13 Brak analiz ilościowych dot. hałasu więc stwierdzenia: „hałas nie stwarza 
istotnego zagrożenia” są nieuprawnione 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

55. Uwaga 13.14 Nasadzenia drzew wzdłuż dróg mają mały wpływ na klimat akustyczny 
 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

56. Uwaga 14.1 Wniosek o zmianę zapisu: „Zakazuje się likwidacji i przebudowy istniejących 
naturalnych i sztucznych zbiorników wodnych o powierzchni większej niż 200 m2 oraz 
nakazuje się zachowanie ciągłości cieków wodnych (w tym rowów), przy czym dopuszcza się 
również ich odtworzenie, przebudowę i rozbudowę.”" 

 
Wnioskodawca powiedział, że dotyczy to rewitalizacji stawu w Parku Miejskim, która wg niego jest 
łamaniem prawa. Chodzi o to, aby uniknąć takich sytuacji w przyszłości. 
Radna M. Łaskarzewska zaznaczyła, że jej zdaniem należy chronić wszystkie zbiorniki - także te 
mniejsze niż 200 m2, które są np. w Lesie Młochowskim. Ograniczenie 200 m2 jest zbyt duże. 
Wnioskodawca powiedział, że zgadza się z radną i prosi o zmniejszenie tego ograniczenia do zera.  



22 
 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Magdalena Eckhoff, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

57. Uwaga 14.2 Wniosek o dopuszczenie powstania nowego układu ulic wyłącznie wzdłuż 
południowej granicy miasta, bez możliwości odtworzenia ulicy Borowin 

 
Wnioskodawca powiedział, że układ ulic Podkowy Leśnej jest pod ochroną konserwatorską. Zmiana  
i budowa nowych ciągów komunikacyjnych są niezgodne z ochroną konserwatorską. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

58. Uwaga 15.1 Wniosek o zmianę wskaźników pbc: 80%, pow. zabudowy: 15% 
 
Wnioskodawca powiedział, że część terenów, o które wnioskował, leży w bliskim sąsiedztwie 
rezerwatów przyrody. Wprowadzenie zaproponowanych wskaźników pozwoli ograniczyć wielkość 
zabudowy na nieruchomościach, czyli nie będzie budownictwa dwulokalowego. Jest to ważne 
zwłaszcza, gdy dwukrotnie podnoszony jest wskaźnik intensywności zabudowy. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że zgodnie z przepisami każdy dom jednorodzinny wolnostojący w Polsce 
może mieć dwa lokale mieszkalne. Natomiast wskaźnik intensywności zabudowy musi być liczony 
także z kondygnacjami podziemnymi. Analiza wykonana na potrzeby sporządzenia projektu studium 
wykazała, że ponad 36% domów w Podkowie miało przekroczenie wskaźnika intensywności 
zabudowy, gdzie nawet nie brano pod uwagę kondygnacji podziemnych. Może być więc to nawet 70% 
budynków. Dlatego nie ma sensu tworzyć dokumentu będącego fikcją prawną. Podczas konsultacji 
mieszkańcy dużo bardziej zwracali uwagę na powierzchnię zieloną. Powierzchnia zabudowy 
pozostaje ograniczona do 80%. Wskaźnik intensywności tyczy się tylko wypełnienia bryły tego 
budynku. Na uwagę mieszkańca dotyczycącą pojawienia się na terenie miasta budynków 
wielorodzinnych, Burmistrz odpowiedział, że MPZP, który dopuścił budowę budynków z więcej niż 
dwoma lokalami mieszkalnymi, pochodzi z 2008 r. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

59. Uwaga 15.2 Wniosek o przeznaczenie terenu na usługi kultury, edukacji i oświaty, sportu i 
rekreacji oraz o niedopuszczanie funkcji mieszkaniowej 

 
Wnioskodawca powiedział, że uwaga dotyczy omawianej już kwestii działki szkoły i dwóch sąsiednich 
działek. Przyjęcie takiej poprawki nie będzie miało wpływu na działkę prywatną, bo zmiana prawa 
dotyczyć będzie tylko nowopowstających inwestycji, a nie budynku, który już istnieje. Teren szkoły 
obejmuje dwie działki, z których jedna jest jeszcze niezabudowana. Nikt nie jest teraz w stanie 
zagwarantować, że w przyszłości ta mniejsza działka, z lepszymi parametrami, nie zostanie 
wystawiona na sprzedaż.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

60. Uwaga 15.3 Wniosek o niedopuszczanie funkcji usługowej w budynkach jednorodzinnych  
 
Wnioskodawca wyjaśnił, że dla części mieszkańców prowadzenie działalności gospodarczej przez 
innych mieszkańców w ich budynkach, może być uciążliwe.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

61. Uwaga 15.4 Wniosek o zmianę wskaźników pbc: 90%, pow. zabudowy: 5% wysokość: 6 m 
 
Wnioskodawca przekazał, że zastosowanie takich wskaźników umożliwi zachowanie terenu 
zielonego. W tym rejonie żadne usługi nie są potrzebne.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

62. Uwaga 15.5 Wniosek o zmianę wskaźników pbc: 40%, pow. zabudowy: 30% 
 
Wnioskodawca podkreślił, że RM poprzez wskaźniki ma możliwość wpływania na intensywność 
zabudowy. Tak intensywna zabudowa i duża liczba usług na terenie Podkowy Leśnej nie są potrzebne. 
Burmistrz Miasta powiedział, że wnioskodawca w swoim wniosku przewidział większą powierzchnię 
zabudowy niż zapisano w projekcie studium. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

63. Uwaga 15.6 Wniosek o zmianę wskaźnika pbc: 100%, 
 
Wnioskodawca nie skorzystał z możliwości zabrania głosu.  
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

64. Uwaga 15.7 Wniosek o zmianę wskaźników pbc: 80%, pow. zabudowy: 15% 
 
Wnioskodawca ponownie podkreślił, że RM poprzez wskaźniki ma możliwość wpływania na 
intensywność zabudowy. Mieszkańcy oczekują dużo zieleni, ciszy i spokoju.  
Radny W. Sancewicz powiedział, że różni mieszkańcy mają różne oczekiwania – np. w czasie przerwy 
jeden z mieszkańców zaapelował o zwiększenie powierzchni zabudowy, bo ma małą działkę i nie 
mieści się z budową. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
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Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

65. Uwaga 15.8 Wniosek o zmianę wskaźników pbc: 90%, pow. zabudowy: 6% 
 
Wnioskodawca nie skorzystał z możliwości zabrania głosu.  
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

66. Uwaga 15.9 Wniosek o zmianę wskaźników pbc: 80%, pow. zabudowy: 15% 
 
Wnioskodawca ponownie zaapelował o ograniczenie ilości usług na terenie miasta do absolutnego 
minimum. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

67. Uwaga 15.10 Wniosek o zmianę wskaźników pbc: 80%, pow. zabudowy: 15% 
 
Wnioskodawca powiedział, że utrzymanie zaproponowanych przez niego wskaźników pozwoli 
utrzymać charakter miasta na niezmienionym poziomie. Mieszkańcy chcą mieszkać na dużych 
zielonych działkach, mieć ciszę i spokój, bez nadmiernego ruchu samochodowego.  
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

68. Uwaga 15.11 Wniosek o zakaz realizacji funkcji usługowych w formie budynków 
wolnostojących 

 
Wnioskodawca nie zdecydował się zabrać głosu. 
Radna K. Likhtarovich podzieliła się swoją refleksją. Powiedziała, że mówi się, że miastu grozi 
wzmożona urbanizacja, że będzie coraz więcej samochodów i więcej odwiedzających, a coraz mniej 
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terenów zielonych. Podkowa jest atrakcyjnym miastem dla odwiedzających, ale nie jest tak, że jak 
będzie więcej punktów usługowych, to będzie tu więcej ludzi przyjeżdżać samochodami - wielu gości 
przyjeżdża WKD czy rowerami. Poza tym zawsze w sezonie będzie wielu odwiedzających, bo taki jest 
charakter miasta. Nie należy demonizować.  
Radny P. Dziekański powiedział, że z przedwojennych zdjęć wynika, że Podkowa teraz jest bardziej 
zielona niż była kiedyś. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Edyta Barucka, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona. 
 

69. Uwaga 15.12 Wniosek o zmianę wskaźników pbc: 70%, pow. zabudowy: 20% 
 
Wnioskodawca oddał swój głos innemu mieszkańcowi. 
Mieszkaniec ten powiedział, że w projekcie studium są dwa główne trendy. Parametry są rozluźniane, 
a niektóre znikają. Luzowana jest intensywność zabudowy. Oznacza to tyle, że będą powstawały 
większe budynki. Druga kwestia jest taka, że kraj się bogaci - nowe budynki zostaną 
zagospodarowane. Powstają kolejne restauracje i budynki wielomieszkaniowe, które są uciążliwe. 
Burmistrz Miasta stwierdził, że aby utrzymać miasto, należy kultywować jego miejski charakter. 
Podkowa została zaprojektowana w pewnym celu i to studium to podkreśla. Zmienia się jednak 
charakter usług i przyzwyczajenia ludzi. Trzeba pamiętać, że są dokumenty nadrzędne wobec studium 
i MPZP, np. strategia rozwoju gminy. Warto czytać te dokumenty w całości. Nie należy także patrzeć 
na nie przez pryzmat własnej wygody. Miasto nie zmienia swojego charakteru – ono jest 
porządkowane. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

70. Uwaga 15.13 Wniosek o zmianę udziału funkcji towarzyszącej z 40% na 30 % i zakaz 
prowadzenia usług, których uciążliwość wykracza poza granice działki, na której jest 
prowadzona 

 
Wnioskodawca poprosił, aby radni wzięli pod uwagę głos mieszkańców.  
Burmistrz Miasta przypomniał, że projekt studium był szeroko konsultowany.  
Radna E. Barucka zwróciła uwagę, że podane są rozstrzygnięcia Komisji ds. Studium, która nad 
większością poprawek dyskutowała i głosowała. Dostępne są także protokoły z posiedzeń Komisji. 
Rada Miasta bierze pod uwagę rekomendacje Komisji. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

71. Uwaga 16 Wniosek o usunięcie części zapisu: „Do najważniejszych celów kierunków studium 
dotyczących charakteru miasta, a w tym funkcji zabudowy zaliczyć należy: zachowanie jako 
głównego przeznaczenia – zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, zachowanie istniejących 
terenów zieleni oraz utrzymanie i wzmacnianie funkcji usług centrotwórczych 
występujących w rejonie stacji Podkowa Leśna Główna” 

 
Wnioskodawca nie zabrał głosu. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

72. Uwaga 17 Wniosek o zmianę części zapisu: „Do najważniejszych działań dotyczących 
charakteru miasta zaliczyć należy: zachowanie jako głównego przeznaczenia – zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej, w tym na przeważającym obszarze o charakterze 
rezydencjonalnym, zachowanie istniejących terenów zieleni oraz utrzymanie i wzmacnianie 
usług centrotwórczych” 

 
Wnioskodawca podkreślił to, o czym wspominał już wcześniej - mieszkańcy nie chcą mieć 
wzmacnianych usług centrotwórczych. 
Radna E. Barucka zapytała, czemu w tej uwadze nie jest wykreślone słowo „utrzymanie”, tak jak to 
było w jednej z poprzednich uwag. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że tak wniosek został sformułowany przez wnioskodawcę. Złożone 
przez wnioskodawcę wnioski są ze sobą sprzeczne. Tu wnioskodawca postuluje utrzymanie usług 
centrotwórczych, w innym wniosku chciał to wykreślić. W projekcie studium pozostaje zapis odczytany 
wcześniej przez J. Oracką. 
Mieszkaniec dodał, że projekt studium dopuszcza, że w każdym budynku 30% jego powierzchni 
można będzie przeznaczyć na usługi.  
Radni odpowiedzieli, że to akurat reguluje i dopuszcza ustawa.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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73. Uwaga 18.1 Wniosek o usunięcie punktu: „Odtworzenie poszerzeń i placów (swoistych wnętrz 
ulicznych) w tym m.in. w ciągu ulic: Głównej, Wrzosowej i Storczyków, Kwiatowej, Szpaków i 
Lipowej.”  

 
Wnioskodawca zrezygnował z możliwości zabrania głosu. 
Radna E. Barucka powiedziała, że odtworzenie to jest rzeczą bardzo pożądaną, bo niektóre z tych 
skwerów i placów były już w planie A. Jawornickiego, dlatego radna głosować będzie za odrzuceniem 
tego wniosku. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo  
i  nieuwzględniona częściowo. 
 

74. Uwaga 18.2 Wniosek o usunięcie fragmentu zapisu: „Odtworzenie ciągów komunikacyjnych 
projektowanych w planach historycznych Miasta Ogrodu Podkowa Leśna, ale w formie ciągów 
pieszych lub pieszo-rowerowych, a w szczególności przedłużenie ulicy Topolowej wraz z 
ewentualną realizacją bezkolizyjnego przejścia przez tory WKD, przedłużenie ulicy 
Akacjowej do ulicy Iwaszkiewicza”  

 
Wnioskodawca zrezygnował z możliwości zabrania głosu. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

75. Uwaga 18.3 Wniosek o usunięcie fragmentu zapisu: „Uzupełnienie układu głównych 
przestrzeni reprezentacyjnych poprzez podniesienie jakości przestrzeni w tych rejonach 
miasta w tym uporządkowanie zieleni towarzyszącej ulicom, wprowadzenie nawierzchni o 
wysokim standardzie estetycznym i funkcjonalnym oraz wprowadzenie obiektów i urządzeń 
wypoczynkowych i mebli ulicznych takich jak: ławki, latarnie, kosze na śmieci czy stojaki na 
rowery. Działania te powinny dotyczyć przede wszystkim ulic: Jana Pawła II, Lipowej, 
Kościelnej, Brwinowskiej, Głównej, Myśliwskiej i Lotniczej oraz Słowiczej i Akacjowej w 
centralnej części miasta”. Zapis powinien dotyczyć całego miasta. 

 
Wnioskodawca przedstawił swoje stanowisko. Skrócenie zapisu z projektu studium działać będzie na 
cały teren miasta, bez wyszczególniania miejsc, które mają być robione w pierwszej czy drugiej 
kolejności. Kolejność powinna być określana dopiero na etapie realizacji poszczególnych projektów 
dla całego miasta.  
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że uwaga wg niej jest zasadna, bo niektóre fragmenty miasta, 
np. Podkowa Leśna Wschodnia, nie cieszą się uwagą Urzędu. 
Radny W. Żółtowski podkreślił, że zwrot „przede wszystkim” nie wyklucza innych ulic. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

76. Uwaga 18.4 Wniosek o usunięcie zapisu, ponieważ  jest nieprecyzyjny [Uwaga dotyczy 
następującego zapisu „Uzupełnienie istniejących cennych układów zieleni towarzyszącej 
ulicom i placom np. wzdłuż ulic: Szpaków, Topolowej, Helenowskiej, Głównej i Myśliwskiej 
oraz uporządkowanie wybranych fragmentów terenów zieleni np. rejonu stawu w Leśnym 
Parku Miejskim.”]" 

 
Wnioskodawca powiedział, że zapis jest nieprecyzyjny. Nie wiadomo o jaką zieleń chodzi i co ma tam 
być. Ponadto studium jest dla całego miasta, a nie dla wybranych fragmentów. Szczegóły powinny być 
określane na poziomie MPZP. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Matłacz 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

77. Uwaga 18.5 Wniosek o usunięcie zapisu „Zorganizowanie i urządzenie ciągów pieszych, 
spacerowych i rowerowych na obszarze miasta łączących najważniejsze tereny zieleni, usługi 
społeczne, obiekty zabytkowe i inne tereny o funkcji wypoczynkowej, np. w ciągu ulic: 
Błońskiej, Helenowskiej, Topolowej, Lipowej, Kościelnej oraz Brwinowskiej, Głównej i 
Myśliwskiej” –  ciągi piesze i rowerowe powinny prowadzić do obiektów użyteczności 
publicznej 

 
Wnioskodawca zrezygnował z możliwości zabrania głosu. 
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że wybór ulic jest bardzo przypadkowy i wybiórczy. Takich 
rzeczy w studium się nie stosuje.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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78. Uwaga 19.1 Wniosek o usunięcie części zapisu: „Do najważniejszych celów kierunków 
studium dotyczących charakteru miasta, a w tym funkcji zabudowy zaliczyć należy: 
zachowanie jako głównego przeznaczenia – zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, 
zachowanie istniejących terenów zieleni oraz utrzymanie i wzmacnianie funkcji usług 
centrotwórczych występujących w rejonie stacji Podkowa Leśna Główna” 

 
Wnioskodawca zrezygnował z możliwości zabrania głosu. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

79. Uwaga 19.2 Wniosek o zmianę określenia „enklawy” 
 
Wnioskodawca zrezygnował z możliwości zabrania głosu. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

80. Uwaga 19.3 Wniosek o używanie nazw przyrodniczych również w języku polskim oraz 
uzasadnienie wskazania „wprowadzanie nowych zespołów zieleni wysokiej w miejscach, 
gdzie występuje jej niedobór, stosując odpowiadające warunkom gatunki rodzime” 

 
Wnioskodawca podziękował za przynajmniej częściowe uwzględnienie wniosku. Warto posługiwać się 
językiem polskim i właściwą terminologią.  
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo  
i  nieuwzględniona częściowo. 
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81. Uwaga 19.4 Wniosek o wskazanie sposobów osiągnięcia głównych celów w zakresie ochrony 
środowiska 

 
Wnioskodawca powiedział, że studium jest podstawą do określenia zapisów MPZP, więc warto byłoby, 
aby już na etapie studium określić, jakimi sposobami ochrona środowiska na terenie miasta będzie 
osiągana.  
Radna M. Łaskarzewska poparła to stanowisko. Należałoby zapisać, w jakim kierunku ochrona 
środowiska w Podkowie Leśnej będzie postępowała.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

82. Uwaga 19.5 Wniosek o wskazanie podstawy prawnej wskazania: „podłączenie wszystkich 
obiektów budowlanych przeznaczonych na pobyt ludzi do sieci wodociągowej i kanalizacji 
sanitarnej” 

 
Wnioskodawca powiedział, że być może obiekty usługowe generować będą większe zużycie mediów 
niż niejeden dom jednorodzinny, a mimo tego nie wymaga się ich podłączenia do kanalizacji 
sanitarnej. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

83. Uwaga 19.6 Wniosek o rozwinięcie wskazania: „rozwój urządzeń i obiektów służących 
zwiększeniu retencji” 

 
Wnioskodawca powiedział, że we wniosku chodziło mu o to, aby miasto wskazało, jakimi sposobami 
chce tę retencję rozwijać i w jakim ma iść ona kierunku. Było to pisane w kontekście przebudowy 
stawu w Parku Miejskim, który został całkowicie zabudowany nieprzepuszczalną matą EPDM. Z tego 
powodu okoliczne drzewa zostały odcięte od wody. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
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Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

84. Uwaga 19.7 Wniosek o uzupełnienie: przywrócenie przebiegu naturalnych cieków wodnych. 
 
Wnioskodawca nie skorzystał z możliwości zabrania głosu. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

85. Uwaga 19.8 Wniosek o zapis o zaprzestaniu dostarczania wody z ujęć wody w Podkowie do 
Brwinowa i okolicznych miejscowości 

 
Wnioskodawca powiedział, że z tego powodu, że duża część wody miejskiej była przekazywana 
mieszkańcom gminy ościennej, to podkowianom bardzo obniżył się poziom wody w studniach i są one 
praktycznie suche do tej pory. Ale pomimo tego, że wniosek został nieuwzględniony, to Brwinów już 
nie korzysta z ujęć Podkowy. Mieszkaniec podziękował Burmistrzowi za to, że w tej chwili woda 
podkowiańska jest tylko dla mieszkańców Podkowy Leśnej.  
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

86. Uwaga 19.9 Wniosek o poprawę numeracji  
 
Wnioskodawca nie skorzystał z możliwości zabrania głosu. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

87. Uwaga 19.10 Wniosek o dodanie punktu dot. konieczności prawidłowego prowadzenia 
pielęgnacji istniejącej roślinności 
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Wnioskodawca powiedział, że Podkowa Leśna to przede wszystkim zieleń i warto o nią dbać. Ostatnie 
lata były bardzo bierne ze strony UM. Np. Aleja Lipowa była poszkodowana przez działania 
Burmistrza. W studium powinien znaleźć się zapis, aby zieleń miejska pielęgnowana była przez osobę 
z odpowiednią wiedzą i umiejętnościami.  
Radna K. Likhtarovich przypomniała, że Miasto chciało dbać o Aleję Lipową, ale jedno z 
podkowiańskich stowarzyszeń skutecznie zablokowało wszelkie formy możliwości dbałości o tę aleję. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

88. Uwaga 19.11 Wniosek o dodanie punktu dot.  konieczności dodatkowych nasadzeń drzew i 
krzewów oraz roślinności leśnego podszytu 

 
Wnioskodawca nie skorzystał z możliwości zabrania głosu. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

89. Uwaga 19.12 Wniosek o obowiązek nasadzeń w miejscu drzewa usuniętego z 
monitorowaniem skuteczności 

 
Wnioskodawca nie skorzystał z możliwości zabrania głosu. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

90. Uwaga 19.13 Wniosek o podanie katalogu zalecanych gatunków w punkcie: „realizacja 
szpalerów drzew i alej wzdłuż intensywnie użytkowanych dróg (przy uwzględnieniu ograniczeń 
wynikających z istniejącej infrastruktury technicznej) wprowadzając gatunki: o nierozległym 
systemie korzeniowym oraz odporne na zanieczyszczenia emitowane przez samochody i 
zasolenie gleby powodowane przez stosowanie soli zimą, które ograniczają 
rozprzestrzenianie się hałasu komunikacyjnego” 
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Wnioskodawca nie skorzystał z możliwości zabrania głosu. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

91. Uwaga 19.14 Wniosek o taką lokalizację szlaków rowerowych, która nie spowoduje 
zniszczenia zasobów przyrodniczych i krajobrazowych 

 
Wnioskodawca zauważył, że w projekcie studium są jakieś ścieżki rowerowe. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

92. Uwaga 19.15 Wniosek o wprowadzenie ograniczenia używania urządzeń nadmiernie 
emitujących hałas i o godziny ciszy 

 
Wnioskodawca nie skorzystał z możliwości zabrania głosu. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

93. Uwaga 19.16 Wniosek o wprowadzenie zakazu ruchu rowerowego i samochodowego w 
Leśnym Parku Miejskim 

 
Wnioskodawca nie skorzystał z możliwości zabrania głosu. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 
 
 

94. Uwaga 19.17 Wniosek o zmianę przeznaczenia na las 
 
Wnioskodawca powiedział, że teren ten, zamiast usługowego, powinien być terenem leśnym.  
Radny W. Żółtowski przypomniał, że w innych swoich uwagach wnioskodawca wnioskował o zmianę 
współczynników na tej działce.  
Wnioskodawca powiedział, że każdy może mieć kilka wizji danego terenu, dlatego przedstawił radnym 
różne opcje. Wypadałoby jednak, aby teren ten był przedłużeniem Leśnego Parku Miejskiego, a nie 
terenem usługowym.  
 
O godz. 13.51 salę obrad opuściła na chwilę radna E. Barucka. Obecnych 12 radnych. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Edyta Barucka, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

95. Uwaga 20.1 Wniosek o rozdzielenie i indywidualną identyfikację obszarów 
 
O godz. 13.53 na salę obrad wróciła radna E. Barucka. Obecnych 13 radnych. 
 
Wnioskodawca nie skorzystał z możliwości zabrania głosu. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edyta Barucka 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

96. Uwaga 20.2 Wniosek o usunięcie z pkt 3 dróg i parkingów leśnych 
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Wnioskodawca żałuje, że poprawka ta nie została chociaż w części uwzględniona, bo definicja 
parkingów leśnych nie określa, ile samochodów może się zmieścić na danej działce i warto byłoby to 
zapisać. W tej chwili nie ma ograniczenia liczby parkujących samochodów.  
Radna M. Łaskarzewska dodała, że ustawodawca nie definiuje, czym jest droga leśna. Te drogi są 
coraz szersze. Niedługo będą autostrady leśne, a nie drogi leśne. Warto byłoby pochylić się nad 
ograniczeniem tego typu obiektów w Lesie Młochowskim.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

97. Uwaga 20.3 Wniosek o rozdzielenie i indywidualną identyfikację obszarów Ś-1ZP/ZL  
i Ś-2ZP/ZL 

 
Wnioskodawca powiedział, że oznaczenia te powtarzają się na kilku obszarach miasta. Podkowa 
jednak jest na tyle unikatowym miastem, że trudno, aby te same zapisy były uwzględniane dla 
obszarów położonych na dwóch krańcach miasta. Więc jeśli coś jest przeznaczone pod zieleń, to 
powinien być konkretny zapis dla konkretnego miejsca.  
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

98. Uwaga 20.4 Wniosek o dopisanie do pkt 5 ochrony ściółki leśnej 
 
Wnioskodawca powiedział, że zapis ten funkcjonuje w obecnym MPZP. Większość działek to 
zabudowa na działkach leśnych, a nie na ogrodowych i z tego powodu warto byłoby, aby dla działek 
leśnych zapis dot. ochrony ściółki leśnej został wprowadzony.  
Radna M. Łaskarzewska nie zgodziła się z opinią Burmistrza, że uwaga ta nie dotyczy zakresu 
studium. Warto, aby dać mieszkańcom sygnał, aby zachowali endemiczną ochronność ściółki leśnej 
na swoich działkach. 
Radna M. Eckhoff przypomniała, że na posiedzeniu Komisji ds. Studium radni nie zgłosili pytań 
odnośnie tej uwagi. Uwaga została nieuwzględniona głosami 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 
Radna odczytała fragment protokołu Komisji ds. Studium. 
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że każdy może zmienić swoje zdanie.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
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Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

99. Uwaga 20.5 Wniosek o zmianę wskaźników pbc: 80%, pow. zabudowy: 15% 
 
Wnioskodawca powtórzył, że chciałby, aby Podkowa Leśna zachowała swój leśny charakter i aby 
mieszkańcy przebywali wśród zieleni, a nie wśród zabetonowanych działek. Stąd propozycja takich 
wskaźników dla nowopowstającej zabudowy mieszkaniowej.  
 
O godz.14.03 salę obrad opuściła na chwilę radna M. Janus. Obecnych 12 radnych. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

100. Uwaga 20.6 Wniosek o zmianę wskaźników pbc: 80%, pow. zabudowy: 15% 
 
Wnioskodawca powiedział, że miasto puchnie i zapytał, czy naprawdę w takim mieście chcemy żyć i 
czy jednak nie warto zachować trochę ciszy, spokoju i zieleni dla tego i przyszłych pokoleń.   
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

101. Uwaga 21.1 Wniosek o ograniczenie powierzchni zabudowy działek do 400 m2 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni nie zadali pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
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NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

102. Uwaga 21.2 Wniosek o słowniczek pojęć 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że ze względu na mieszkańców dobrze by było dodać wyraźną 
definicję różnych pojęć. 
Na pytanie radnej E. Baruckiej, dlaczego nie ma tego słowniczka, Burmistrz Miasta wyjaśnił, że ze 
względu na to, że wiele pojęć jest wyjaśnionych w aktach prawa wyższego.  
J. Oracka dodała, że wprowadzając konkretne definicje, cytowalibyśmy przepisy ustaw i gdyby te 
przepisy zmieniły się, to w studium zostałby definicje nieodpowiadające obowiązującemu porządkowi 
prawnemu.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

103. Uwaga 22.1 Wniosek o usunięcie części zapisu: „Do najważniejszych celów kierunków 
studium dotyczących charakteru miasta, a w tym funkcji zabudowy zaliczyć należy: 
zachowanie jako głównego przeznaczenia – zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, 
zachowanie istniejących terenów zieleni oraz utrzymanie i wzmacnianie funkcji usług 
centrotwórczych występujących w rejonie stacji Podkowa Leśna Główna” 

 
O godz. 14.09 na salę obrad wróciła radna M. Janus. Obecnych 13 radnych. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

104. Uwaga 22.2 Wniosek o usunięcie sformułowania: „odtworzenie maksymalnej liczby 
elementów układu urbanistycznego, które obecnie nie są czytelne w strukturze miasta” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

105. Uwaga 22.3 Wniosek o usunięcie zapisu „Odtworzenie poszerzeń i placów (swoistych 
wnętrz ulicznych) w tym m.in. w ciągu ulic: Głównej, Wrzosowej, Storczyków, Kwiatowej, 
Szpaków i Lipowej.” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

106. Uwaga 22.4 Wniosek o usunięcie zapisu „Odtworzenie ciągów komunikacyjnych 
projektowanych w planach historycznych Miasta Ogrodu Podkowa Leśna, ale w formie 
ciągów pieszych lub pieszo-rowerowych, a w szczególności przedłużenie ulicy Topolowej 
wraz z realizacją bezkolizyjnego przejścia przez tory WKD, przedłużenie ulicy Akacjowej do 
ulicy Iwaszkiewicza.” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

107. Uwaga 22.5 Wniosek o usunięcie fragmentu zapisu: „Uzupełnienie układu głównych 
przestrzeni reprezentacyjnych poprzez podniesienie jakości przestrzeni w tych rejonach 
miasta w tym uporządkowanie zieleni towarzyszącej ulicom, wprowadzenie nawierzchni o 
wysokim standardzie estetycznym i funkcjonalnym oraz wprowadzenie obiektów i urządzeń 
wypoczynkowych i mebli ulicznych takich jak: ławki, latarnie, kosze na śmieci czy stojaki na 
rowery. Działania te powinny dotyczyć przede wszystkim ulic: Jana Pawła II, Lipowej, 
Kościelnej, Brwinowskiej, Głównej, Myśliwskiej i Lotniczej oraz Słowiczej i Akacjowej 
w centralnej części miasta” zapis powinien dotyczyć całego miasta 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

108. Uwaga 22.6 Wniosek o usunięcie zapisu „Utrzymanie lub odtworzenie osi kompozycyjnych 
na obszarze miasta oraz zadbanie o właściwe podkreślenie zakończeń osi widokowych np. 
na zamknięciach widokowych Alei Lipowej”. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

109. Uwaga 22.7 Wniosek o zmianę fragmentu zapisu: Zorganizowanie i urządzenie ciągów 
pieszych, spacerowych i rowerowych na obszarze miasta łączących najważniejsze tereny 
zieleni, usługi społeczne, obiekty zabytkowe i inne tereny o funkcji wypoczynkowej np. w 
ciągu ulic: Błońskiej, Helenowskiej, Topolowej, Lipowej, Kościelnej oraz Brwinowskiej, 
Głównej i Myśliwskiej” ciągi powinny być organizowane do obiektów użyteczności publicznej 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

110. Uwaga 22.8 Wniosek o usunięcie projektowanych alej i szpalerów drzew w ul. Topolowej 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

111. Uwaga 22.9 Wniosek o ograniczenie rejonów preferowanej lokalizacji inwestycji o funkcjach 
usługowych do obszaru między ul. Helenowską a torami 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Kierownik PiRM J. Oracka powiedziała, że UM nie podał tu uzasadnienia, jednak jak wiadomo  
już w tej chwili punkty usługowe leżące przy ul. Brwinowskiej zlokalizowane są również bliżej trasy 
719, a więc nie są ograniczone do ul. Helenowskiej.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

112. Uwaga 22.10 Wniosek o usunięcie kategorii: „główne przestrzenie reprezentacyjne” całe 
miasto-ogród powinno być reprezentacyjne 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

113. Uwaga 22.11 Wniosek o usunięcie kategorii: „zamknięcia widokowe do wytworzenia” 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Łaskarzewska powiedziała że rozumie, że chodziło o odtworzenie, a nie wytworzenie.  
Radna E. Barucka zapytała, co znaczy „wytworzenie”. 
Kierownik PiRM J. Oracka odczytała zapis ze studium.  
Przewodniczący RM powiedział, że tak napisał wnioskodawca, co potwierdza, że uwaga jest 
bezzasadna. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

114. Uwaga 22.12 Wniosek o zmianę części zapisu: „Do najważniejszych działań dotyczących 
charakteru miasta zaliczyć należy: zachowanie jako głównego przeznaczenia – zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej, w tym na przeważającym obszarze o charakterze 
rezydencjonalnym, zachowanie istniejących terenów zieleni oraz utrzymanie i wzmacnianie 
usług centrotwórczych” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

115. Uwaga 22.13 Wniosek o usunięcie z pkt 3 dróg i parkingów leśnych 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

116. Uwaga 22.14 Wniosek o rozdzielenie i indywidualną identyfikację obszarów Ś-1ZP/ZL i Ś-
2ZP/ZL 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
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Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

117. Uwaga 22.15 Wniosek o zapis w pkt 6 pow. zabudowy 1%, wys. zabudowy: 6 m 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

118. Uwaga 22.16 Wniosek o zmianę przeznaczenia na Ś-MNr i ustalenie wskaźników zgodnych 
z mpzp- pbc: 80% pow. zabudowy: 15% 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

119. Uwaga 22.17 Wniosek o zmianę wskaźnika pbc: 90%, pow. zabudowy: 5% i wysokość: 6 m  
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

120. Uwaga 22.18 Wniosek o zmniejszenie dopuszczalnej wysokości zabudowy z 9 do 6 m 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

121. Uwaga 22.19 Wniosek o niedopuszczanie funkcji usług gastronomii oraz budowy stajni -  jest 
to teren ochrony pośredniej punktu poboru wody 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował przerwę do godz. 15.15, po czym poddał ten wniosek 
pod głosowanie imienne.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania i ogłosił przerwę.  
 

III CZĘŚĆ OBRAD – 24 CZERWCA 2023 R., GODZ. 15.15 
 
O godz. 15.15 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił wznowienie obrad (cd. punktu III porządku 
obrad). Obecnych 12 radnych (nieobecni radni: M. Łaskarzewska, A. Rotfeld-Paczkowska, S. Lasota). 
 

122. Uwaga 22.20 Wniosek o zmianę wskaźnika pbc: 90%, 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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123. Uwaga 22.21 Wniosek o zmniejszenie dopuszczalnej. wysokości zabudowy z 9 do 6 m 
 
O godz. 15.19 na salę obrad wróciła radna M. Łaskarzewska. Obecnych 13 radnych. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

124. Uwaga 22.22 Wniosek o zakaz podziału działek 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

125. Uwaga 22.23 Wniosek o usunięcie zapisu: „dopuszcza się wydzielanie i realizację nowych 
dróg uzupełniających zabytkowy układ urbanistyczny miasta” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

126. Uwaga 22.24 Wniosek o zmianę wskaźników pbc: 80%, pow. zabudowy: 15% 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

127. Uwaga 22.25 Wniosek o zmniejszenie dopuszczalnej wysokości zabudowy z 12 do 9 m 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

128. Uwaga 22.26 Wniosek o zastąpienie słowa „Borowin” słowem „Jaśminowa” 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

129. Uwaga 22.27 Wniosek o zmianę wskaźnika: „Dla wskaźnika maksymalnej powierzchni 
zabudowy i minimalnej powierzchni biologicznie czynnej dopuszcza się odpowiednio 
zwiększenie lub zmniejszenie wskaźnika (jednak nie więcej niż o 2%)”  

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Łaskarzewska po odczytaniu uzasadnienia nieuwzględnienia uwagi powiedziała, że zapis 
ten jest martwy. 
Kierownik PiRM J. Oracka skomentowała, że to tzw. tolerancja, po czym odczytała fragment projektu 
studium. Przypomniała przy tym, że najwięcej wniosków, które składane były na etapie inicjalnym 
tworzenia projektu studium dotyczyła właśnie tego, że mieszkańcy nie mogą zrobić termomodernizacji 
budynków, bo ich budynki już przekraczają wskaźniki określone w MPZP. I właśnie dlatego, aby 
umożliwić termomodernizację, wprowadzony został zapis o tzw. tolerancji. Czyli gdyby na etapie 
sporządzania MPZP okazało się, że dla danej działki wskaźniki są przekroczone, ale ktoś chciałby 
docieplić budynek od zewnątrz, to wtedy ten wskaźnik możemy o 5 punktów procentowych zmienić i 
dostosować tak, aby tę termomodernizację umożliwić. Natomiast autor uwagi te 5 proponowanych 
punktów procentowych chciałby zmniejszyć do 2.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

130. Uwaga 22.28 Brak planu ograniczenia tranzytu przez Podkowę 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

131. Uwaga 22.29 Wniosek o usunięcie zapisu „Zaleca się odtworzenie ciągów komunikacyjnych 
projektowanych w planach historycznych Miasta Ogrodu Podkowa Leśna, ale w formie 
ciągów pieszych lub pieszo-rowerowych, a w szczególności przedłużenie ulicy Topolowej 
wraz z realizacją bezkolizyjnego przejścia przez tory WKD, przedłużenie ul. Akacjowej do ul. 
Iwaszkiewicza” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

132. Uwaga 22.30 Wniosek o dodanie słowa: „Planowana sieć ciągów rowerowych na terenie 
gminy ma docelowo służyć obsłudze lokalnego i ponadlokalnego ruchu” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
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Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

133. Uwaga 23.1 Projekt jest zbyteczny – od uchwalenia mpzp nie zaszły znaczące zmiany 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

134. Uwaga 23.2 Projekt jest niewiarygodny – błędy rzeczowe, nieścisłości, wewnętrzne 
sprzeczności 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

135. Uwaga 23.3 Uwaga dot. materiału kartograficznego zamieszczonego na stronie 10 – nie jest 
to dokument oficjalny 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

136. Uwaga 23.4 Uwaga dot. rysu historycznego pałacyku Kasyno 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

137. Uwaga 23.5 Uwaga dot. niewłaściwego podpisu fotografii 4 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

138. Uwaga 23.6 Uwaga dot. niewłaściwego opisu stawu „stwierdzenie, że staw był elementem 
kompozycyjnym parku jest sprzeczne z opinią Anny Iwaszkiewicz, która w swoim dzienniku 
opisuje ów staw jako ‘niesłychane upiększenie’”  

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

139. Uwaga 23.7 Uwaga dot. niewłaściwego określenia ulic Lipowej i Lilpopa jako osi widokowych 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

140. Uwaga 23.8 Uwaga dot. niewłaściwej charakterystyki zabudowy letniskowej 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

141. Uwaga 23.9 Uwaga dot. zbyt skąpego opisu „domu przy Szczyglej” - domu Wacława Lilpopa, 
znanego urologa 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

142. Uwaga 23.10 Uwaga dot. zbyt skąpego opisu „willi przy Słowiczej” 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
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Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

143. Uwaga 23.11 Uwaga dot. błędnej daty wystawy w Paryżu (1925 r.  a nie 1932 r.) 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna E. Barucka powiedziała, że z tego co pamięta, faktycznie chodzi o wystawę, która odbyła się w 
1925 r.  
Kierownik PiRM J. Oracka wyjaśniła, że chodzi o cytat zaczerpnięty przez projektantów z literatury 
(„Zieleń Podkowy Leśnej” z 2000 r. autorstwa pań Lipińskiej, Narkiewicz-Jodko i Walickiej), a cytaty 
nie podlegają korekcie. Błąd był zatem w innej pozycji bibliograficznej. Zapis jest również w studium z 
drugiego wyłożenia. 
Radna D. Smolny zaoponowała, aby w przypisie wyjaśnić, jaka była faktyczna data wystawy. Być 
może mogłaby to być nawet korekta dokonana przez autorów studium. 
Przewodniczący RM zgodził się z tym, że niezależnie od wyniku głosowania, mogłoby to zostać 
dopisane. 
Mieszkaniec powiedział, że po uchwaleniu dokumentu nie ma możliwości nanoszenia zmian. 
Radna M. Łaskarzewska stwierdziła, że błąd należy sprostować. Powinno być dementi.  
Przewodniczący RM podkreślił, że trudno jest dyskutować z cytatem i zgłosił wniosek formalny  
o zakończenie dyskusji w tej kwestii. 
Radna D. Smolny ponowie zaproponowała, aby przy informacji nt. źródła cytatu, dodać informację o 
prawdziwej dacie wystawy.  
Odpowiadając na pytania radnych mec. M. Płaszewska-Opalińska wyjaśniała, że nie jest to na tyle 
duża poprawka, aby miała spowodować konieczność cofnięcia studium. 
Radna E. Barucka poprosiła o odpowiedź, czy zostanie to przekazane autorom studium, którzy – 
pomimo zakończenia w tej chwili dyskusji - takie wyjaśnienie naniosą.  
 
Przewodniczący MR poddał pod głosowanie imienne wniosek o zakończenie dyskusji.  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Bożena Majewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Wniosek został uwzględniony. 
 
Odpowiadając na pytanie radnego W. Żółtowskiego Kierownik PiRM J. Oracka wyjaśniła, że jeśli 
uwaga zostanie uznana za zasadną, wtedy cytat nie zostanie poprawiony, zostanie dodane jedynie 
przypis sprostowujący.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edyta Barucka 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

144. Uwaga 23.12 Uwaga dot. zbyt skąpego opisu willi z fotografii 128 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
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Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

145. Uwaga 23.13 Opis nieistniejącego Zabytku 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

146. Uwaga 23.14 Uwaga dot. błędnego adresu budynku na fotografii 153 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna E. Barucka zapytała, czy wiadomo, czy adres rzeczywiście jest błędny. 
Kierownik PiRM J. Oracka odpowiedziała, że skoro uwaga nie została uwzględniona, to znaczy, że 
projektanci sprawdzili to i stwierdzili, że w projekcie studium podano prawidłowy adres.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

147. Uwaga 23.15 Uwaga dot. „parku krajobrazowego w Stawisku” – nigdy go tam nie było 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

148. Uwaga 23.16 Uwaga dot. opisu stawu – błędy rzeczowe  
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

149. Uwaga 23.17 Rysunek 10 – to plan projektu parku, a nie plan parku 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że faktycznie umieszczono „plan projektu parku”, a nie „plan 
parku”. Jest to zasadnicza różnica. Uwaga jest więc zasadna. 
Przewodniczący RM odpowiedział, że jest to kwestia semantyki. 
Radna D. Smolny stwierdziła, że jest mowa o „projekcie” - nie musi oznaczać, że projekt ten został 
zrealizowany.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

150. Uwaga 23.18 Uwaga dot. opisu Stawiska 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

151. Uwaga 23.19 Uwaga dot. opisu roślinności Stawiska 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

152. Uwaga 23.20 Uwaga dot. niewłaściwego wyboru osi widokowych 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

153. Uwaga 23.21 Uwaga dot. lekceważenia pracy społecznej mieszkańców 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że przychyla się do tej uwagi. Źle się stało, że Komisja ds. 
Studium została rozwiązana, skoro teraz radni powołują się na opinie tej Komisji. Kwestia partycypacji 
społecznej jest w mieście lekceważona. Komisja musiała oceniać uwagi subiektywnie, bez większego 
wkładu merytorycznego ze strony projektantów.  
Radna M. Eckhoff odczytała opinię Komisji – radni na posiedzeniu Komisji nie zgłosili pytań do tej 
uwagi i jednogłośnie zagłosowali na jej nieuwzględnieniem. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
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Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

154. Uwaga 23.22 Uwaga dot. „przywrócenia znaczenia kluczowej przestrzeni publicznej”; która 
nigdy go nie straciła (Park Przyjaźni Polsko-Węgierskiej) 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

155. Uwaga 23.23 Uwaga dot. pominięcia celu dydaktycznego projektu Kościoła-Ogrodu (wzór 
dla innych ogrodów) 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

156. Uwaga 23.24 Uwaga dot. niewłaściwego opisu ogrodu Matki i Dziecka 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

157. Uwaga 23.25 Roślinność towarzyszy „wszystkim ulicom”, a nie „wielu ulicom” 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
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Radna E. Barucka zaproponowała, aby pozostawić zapis, że zieleń towarzyszy „ulicom”, bez 
dodawania czy „wielu”, czy „wszystkim”.  
Przewodniczący RM powiedział, że chwastów nie traktuje jako roślinności miejskiej, dlatego zgadza 
się z proponowanym w projekcie studium zapisem. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 
 

158. Uwaga 23.26 Uwaga dot. niewłaściwego opisu ścieżek rowerowych w Podkowie Wschodniej 
i niejasnej historii realizacji ścieżek rowerowych  

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

159. Uwaga 23.27 Uwaga dot. niewłaściwego podpisu fotografii 197 i 198 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Eckhoff odczytała pełną treść uwagi. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

160. Uwaga 23.28 Uwaga dot. niewłaściwego opisu ciągu pieszego między przystankami 
Podkowa Leśna Zachodnia - Podkowa Leśna Główna – Podkowa Leśna Wschodnia „były 
wyłącznie tzw. krowie ścieżki, użytkowane przez osoby nieobeznane z topografią miasta 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona. 
 

161. Uwaga 23.29 Uwaga dot. niewłaściwego stwierdzenia, że „ład przestrzenny jest zachowany 
na bardzo wysokim poziomie” oraz wątpliwej konieczności realizacji nowego układu 
drogowego na południe od ulicy Borowin 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że autor uwagi miał dużo racji. Jest to zbyt duża megalomania.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

162. Uwaga 23.30 Uwaga dot. podziału parceli na działce przy Gołębiej 14 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Eckhoff odczytała pełną treść uwagi. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

163. Uwaga 23.31 Uwaga dot. niewłaściwego nazewnictwa pomnika 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

164. Uwaga 23.32 Uwaga dot. uznania „anomalii” klimatycznej za standardową sytuację 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

165. Uwaga 23.33 Uwaga dot. zanieczyszczenia powietrza, dane nie są zgodne z danymi 
Krajowego Programu Ochrony Powietrza 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Eckhoff odczytała pełną treść uwagi i przypomniała głosowanie Komisji ds. Studium (radni 
nie zgłosili pytań, uwaga nieuwzględniona jednogłośnie). 
Kierownik PiRM J. Oracka dodała, że to uwaga dotycząca pierwszej wersji studium.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edyta Barucka 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

166. Uwaga 23.34 Uwaga dot. schematu powierzchni niezabudowanej – nie obejmuje danych z 
lat 2010-2016 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

167. Uwaga 23.35 Uwaga dot. występowania Lilium Martagon 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (2) 
Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 
O godz. 16.17 obrady RM opuściła radna M. Janus. Obecnych 12 radnych. 
 

168. Uwaga 23.36 Uwaga dot. fotografii 254 przedstawiającej staw w 2017 roku 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

169. Uwaga 23.37 Uwaga dot. występowania roślinności ogrodów przydomowych 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
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Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

170. Uwaga 23.38 Uwaga dot. błędnego stwierdzenia, że większość gruntów leśnych w części 
zurbanizowanej miasta nie jest lasami w rozumieniu ustawy o lasach 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Eckhoff odczytała fragment protokołu z posiedzenia Komisji ds. Studium. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

171. Uwaga 23.39 Uwaga dot. pominięcia w spisie elementów krajobrazu kulturowego, zieleni 
wpisanej do rejestru zabytków 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że wg niej uwaga jest zasadna. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

172. Uwaga 23.40 Uwaga dot. pogwałcenia zakazu prac ziemnych w trakcie realizacji tzw. ścieżki 
rowerowej 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

173. Uwaga 23.41 Uwaga dot. pogwałcenia zakazu likwidowania naturalnych zbiorników w trakcie 
przebudowy stawu 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
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Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

174. Uwaga 23.42 Uwaga dot. zabetonowania stawu 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Eckhoff odczytała pełną treść uwagi. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

175. Uwaga 23.43 Uwaga dot. uznania „anomalii” klimatycznej za standardową sytuację 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

176. Uwaga 23.44 Uwaga dot. działek stanowiących własność powiatu 
 
O godz. 16.26 salę obrad na chwilę opuściła radna E. Barucka. Obecnych 11 radnych. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

177. Uwaga 23.45 Uwaga dot. nieuwzględnienia rozporządzenia wojewody 14.03.2007 w treści 
studium 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Edyta Barucka, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

178. Uwaga 23.46 Uwaga dot. braku wymienienia biblioteki wśród usług kultury na str. 198 
 
O godz. 16.29 na salę obrad wróciła radna E. Barucka. Obecnych 12 radnych. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

179. Uwaga 23.47 Uwaga dot. błędnej klasyfikacji działek na rysunku 60 – Użytkowanie terenu 
predysponowane do realizacji zabudowy 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
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Edyta Barucka, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

180. Uwaga 23.48 Uwaga dot. nieuwzględnienia odległości rzeczywistej na schemacie dot. 
odległości od stacji 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

181. Uwaga 23.49 Uwaga dot. błędów w oznaczeniach działek na rysunku 64 – Wskaźniki 
intensywności zabudowy 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

182. Uwaga 23.50 Uwaga dot. podziału na tereny wskazane i niewskazane do zabudowy 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

183. Uwaga 23.51 Uwaga dot. błędnego oznaczenia całego obszaru Stawiska jako obszaru 
zabytkowego 

 
Wnioskodawca nie był obecny.  
Radna M. Eckhoff przytoczyła zapis z protokołu z posiedzenia Komisji ds. Studium. 
Radni nie zgłosili pytań. 
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Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

184. Uwaga 23.52 Uwaga dot. błędnego oznaczenia południowego obszaru Stawiska jako 
obszaru leśnego 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
Uwaga była głosowana przez Komisję ds. Studium – rekomendacja Komisji - uwaga nieuwzględniona. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

185. Uwaga 23.53 Uwaga dot. podziału na tereny wskazane i niewskazane do zabudowy 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

186. Uwaga 23.54 Uwaga dot. podziału na tereny wskazane i niewskazane do zabudowy 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
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ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

187. Uwaga 23.55 Uwaga dot. opisu willi przy ul. Bażantów (własność)  
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Eckhoff przytoczyła zapis z projektu posiedzenia Komisji ds. Studium. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

188. Uwaga 23.56 Sprzeciw wobec sugestii, aby ulice i tereny zieleni urządzać jako przestrzenie 
reprezentacyjne lub obszary skupiające życie społeczne mieszkańców 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

189. Uwaga 23.57 Sprzeciw wobec stwierdzenia „ochronę tych obiektów [objętych ochroną w 
MPZP] należy kontynuować odpowiednio w planach miejscowych dokonując ich aktualizacji i 
wartościowania obiektów” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
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NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

190. Uwaga 23.58 Sprzeciw wobec lokalizacji usług komercyjnych w Podkowie, usługi należy 
ograniczać 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Jacek Matłacz 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

191. Uwaga 23.59 Sprzeciw wobec celu studium – lokalizacja terenów na cele inwestycyjne 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna E. Barucka powiedziała, że wg niej wniosek jest błędny – celem studium nie jest lokalizacja 
terenów.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

192. Uwaga 23.60 Sprzeciw wobec rozwoju turystyki, która powinna być rozwijana tylko w krajach 
Trzeciego Świata 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

193. Uwaga 23.61 Wniosek o wprowadzenie zaleceń w zakresie bezpieczeństwa pieszych i 
rowerzystów (dot. przejścia pod torami) 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
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Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

194. Uwaga 23.62 Wniosek o wprowadzenie zaleceń w zakresie ograniczenia ruchu 
motocyklowego 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 
O godz. 16.45, oświadczając, że radni nie powinni pracować więcej niż 8 godzin, bo jest to zbyt duży 
maraton, radna M. Łaskarzewska opuściła obrady RM. Obecnych 11 radnych. 
 

195. Uwaga 23.63 Wniosek o zmniejszenie parkingu P&R i ograniczenie ruchu kołowego 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

196. Uwaga 23.64 Wniosek o ujednolicenie wartości wskaźników intensywności zabudowy i 
obniżenie wartości wskaźnika dla zabudowy usługowej 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

197. Uwaga 23.65 Wniosek o przeznaczenie niezabudowanych terenów inwestycyjnych na tereny 
rekreacyjne 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

198. Uwaga 23.66 Sprzeciw wobec celów inwestycyjnych jako jedynych celów studium 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

199. Uwaga 24 Wniosek o dodanie zapisu umożliwiającego realizację nowych dróg na terenie  
O-1U 

 
Wnioskodawca - radny W. Żółtowski – powiedział, że uwaga dotyczyła projektu studium z pierwszego 
wyłożenia. Teraz teren już jest wydzielony i może tam powstać droga miejska. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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200. Uwaga 25.1 Wniosek o włączenie całej ulicy Miejskiej do enklawy ogrodowej 
 
Radna E. Barucka – przedstawicielka grupy wnioskodawców – przedstawiła uwagę nr 25. 
Powiedziała, że wniesiono o włączenie całej ul. Miejskiej do enklawy ogrodowej, a nie jedynie jej 
połowy. We wniosku poruszono także problem nadmiernego ruchu autobusowego. Dodatkowo 
zwrócono uwagę, że odcinek od ul. Brwinowskiej funkcjonuje w tej chwili jako parking miejski, a 
ponadto przy jednej z posesji jest też dziki parking. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Edyta Barucka, Jacek Matłacz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karolina Likhtarovich 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

201. Uwaga 25.2 Wniosek o dołączenie ulicy Miejskiej do listy ulic, na których planowane jest 
zorganizowanie i urządzenie ciągów pieszych, spacerowych i rowerowych 

 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Edyta Barucka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karolina Likhtarovich 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

202. Uwaga 25.3 Wniosek o wykluczenie ruchu autobusowego z ulicy Miejskiej 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Karolina Likhtarovich 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

203. Uwaga 26.1 Wniosek dot. najważniejszych elementów krajobrazu kulturowego – wniosek o 
przeniesienie alej i szpalerów z dziewiątego na drugie miejsce na liście  
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Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

204. Uwaga 26.2 Wniosek o zmianę kategorii drogi – Aleja Lipowa – „z lokalnej” na „inną” 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

205. Uwaga 26.3 Wniosek o ochronę ul. Jana Pawła II przed intensywnym ruchem 
samochodowym 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edyta Barucka 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

206. Uwaga 26.4 Wniosek o bezkolizyjne przejście i przejazd przez tory w Podkowie Leśnej 
Głównej 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Eckhoff wyjaśniła, że będzie głosowała za nieuwzględnieniem uwagi, nie dlatego, że jest 
przeciwna tego typu rozwiązaniom, lecz dlatego, że nie leży to w zakresie studium. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

207. Uwaga 27 Wniosek o zmianę przeznaczenia terenu O-1ZP na O-MNr 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

208. Uwaga 28.1 Uwaga dot. nieprecyzyjnego opisania zmian w zakresie odtworzeń i poszerzeń 
placów 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Kierownik PiRM J. Oracka powiedziała, że podobna uwaga była już wcześniej głosowana. Mieszkańcy 
nie do końca wiedzieli, co to znaczy „odtworzenie” i obawiali się, że jakeś tereny będą im zabierane 
lub np. będzie ingerencja w ogrodzenia posesji. Zapis został doprecyzowany. Miastu chodzi o to, aby 
na tych terenach jedynie urządzić zieleń. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

209. Uwaga 28.2 Uwaga dot. wyboru ulic wyznaczonych do uzupełnienia układów zieleni 
(Szpaków, Topolowa, Helenowska, Główna, Myśliwska) - wyliczenie należy uzupełnić o ul. 
Słowiczą, Parkową, Zachodnią, Jelenią? 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
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Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

210. Uwaga 28.3 Wniosek o sprecyzowanie czym jest „właściwe” zakończenie osi widokowej - 
Alei Lipowej niczego nie brakuje 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo  
i nieuwzględniona częściowo. 
 

211. Uwaga 28.4 Wniosek o uzasadnienie dla wyboru ulic wskazanych do zorganizowania  
i urządzenia ciągów pieszych, spacerowych i rowerowych łączących tereny zieleni 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo  
i nieuwzględniona częściowo. 
 

212. Uwaga 28.5 Sprzeciw wobec likwidacji obiektów o niskiej jakości architektonicznej 
(ingerencja w prawo własności)  

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna E. Barucka nawiązała do przedstawionego uzasadnienia odrzucenia uwagi i zapytała, na jakiej 
podstawie prawnej ma odbywać się stopniowe likwidowanie obiektów dysharmonijnych. 
Mec. M. Płaszewska-Opalińska wyjaśniła, że w tej kwestii wypowiadał się będzie Konserwator 
Zabytków. Jednak jest także wiele innych przepisów dot. przestrzeni i układu architektonicznego.  
Kierownik PiRM J. Oracka dodała, że w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym jest 
wymienione, jakiego rodzaju ustalenia zawiera się w projekcie studium i między innymi są to ustalenia 
w zakresie zachowania ładu przestrzennego. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
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Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

213. Uwaga 28.6 Wniosek o wskazanie podstawy prawnej dla zakazu budowania przydomowych 
oczyszczalni ścieków na działkach mniejszych niż 3000 m2 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo  
i nieuwzględniona częściowo. 
 

214. Uwaga 28.7 Wniosek o wskazanie podstawy prawnej konieczności podłączania wszystkich 
obiektów budowlanych do sieci kanalizacyjno-sanitarnej 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

215. Uwaga 28.8 Nie ma potrzeby rozbudowy sieci ścieżek rowerowych i większej ingerencji w 
środowisko, inwestycją celu publicznego jest dobra nawierzchnia dla wszystkich, a nie tyko 
pas dla rowerów 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

216. Uwaga 28.9 Uwaga dot. podstawy prawnej postulatu podłączenia do sieci wodociągowej 
wszystkich obiektów i działek budowlanych  
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Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

217. Uwaga 29.1 Wniosek o uzasadnienie podziału na strefy/enklawy poprzez wskazanie potrzeb 
i korzyści 

 
Wnioskodawczyni – M. Stępka, Prezes Stowarzyszenia Dendropolis - powiedziała, że Stowarzyszenie 
zgłosiło 15 uwag, dlatego chciałaby wykorzystać czas 15 minut na ich przedstawienie (uwagi od nr 
29.1 do 29.15). Pani M. Stępka podkreśliła, że najpierw powinna zostać opracowana nowa strategia 
zrównoważonego rozwoju miasta (obecna strategia obowiązuje do 2025 r.) i dopiero na bazie tej 
strategii powinno zostać wypracowywane studium. Ponadto jesteśmy w przededniu zmiany przepisów 
(będą opracowywane plany ogólne, które zastąpią plany miejscowe i studium). Dlatego mieszkanka 
wnosi o zawieszenie prac nad studium. Procedowany projekt studium jest jak szeroko otwarte wrota 
do zmian, które niekorzystnie wpłyną na charakter Podkowy Leśnej - wzrasta intensywność zabudowy, 
zmniejsza się minimalna powierzchnia działki, wzrasta ilość usług, poszerzany jest katalog usług, 
które na tak małej powierzchni miasta są uciążliwe. Ludzie wyprowadzają się z wielkich miast do 
małych miasteczek, żeby móc właśnie wypoczywać, a tu z Podkowy się stara zrobić Warszawę. Pani 
Stępka poddała także w wątpliwość, czy radni mieli jakikolwiek wpływ na opracowywanie wytycznych 
do projektu studium. Ponadto w uzasadnieniach odrzucenia przez Burmistrza wielu uwag podaje się, 
że w studium przyjmuje się wysokie wskaźniki i wytyczne, ale nowy MPZP będzie je zawężał. Nie 
będzie tak, bo plan nie może być niezgodny ze studium. Pani Stępka zwróciła także uwagę, że w tej 
chwili pozwala się na samowole budowlane, które niszczą zbiornik wodny retencyjny. Zgłosiła również 
zastrzeżenia odnośnie sposobu procedowania projektu studium. Zaapelowała, aby radni nie 
przechodzili bezrefleksyjnie przez te uwagi. Brakuje rzetelnego uzasadnienia odrzucenia uwag.  
Radna E. Barucka przypomniała, że zgodnie z tym co powiedział Burmistrz, wiele z uwag zostało 
uwzględnionych  
Jeden z mieszkańców powiedział, że po zapoznaniu się z projektem studium brakuje mu wiedzy, co 
będzie wynikało z wprowadzonych przez studium zmian – tzn. co jest celem i jaka Podkowa ma 
powstać. 
Przewodniczący RM zaproponował przejście do bloku głosowań. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne uwagę 29.1. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

218. Uwaga 29.2 Wniosek o określenie jednorodnych, jednoznacznych cech charakterystycznych 
dla poszczególnych stref  

 
Przewodniczący RM przypomniał, że przedstawicielka wnioskodawcy już wypowiedziała się. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

219. Uwaga 29.3 Sztuczne wyznaczenie strefy usługowej, podczas gdy usługi są 
rozprzestrzenione punktowo w całym mieście  

 
Przewodniczący RM przypomniał, że przedstawicielka wnioskodawcy już wypowiedziała się. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edyta Barucka 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

220. Uwaga 29.4 Uwaga dot. zagrożeń związanych z wyznaczeniem strefy centralnej 
 
Przewodniczący RM przypomniał, że przedstawicielka wnioskodawcy już wypowiedziała się. 
Radna M. Eckhoff odczytała pełną treść uwagi. 
Radna E. Barucka podkreśliła, że jest to obawa artykułowana przez wielu mieszkańców centrum 
miasta. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Karolina Likhtarovich, Jacek Matłacz 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

221. Uwaga 29.5 Wniosek o uzupełnienie studium o zalecenia: - o odtworzeniu leśnego 
charakteru działek leśnych, szczególnie leśnej ściółki  - o zastosowaniu w przestrzeni 
miejskiej oraz ogrodach prywatnych nasadzeń zimozielonych roślin okrywowych - o 
zastosowaniu w przestrzeni miejskiej oraz ogrodach prywatnych nasadzeń roślin o kwiatach 
pożytecznych dla owadów zapylających i owocach pożytecznych dla ptaków 

 
Przewodniczący RM przypomniał, że przedstawicielka wnioskodawcy już wypowiedziała się. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

222. Uwaga 29.6 Poszerzanie „przestrzeni” ulic nie może się odbywać kosztem zieleni 
 
Przewodniczący RM przypomniał, że przedstawicielka wnioskodawcy już wypowiedziała się. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

223. Uwaga 29.7 Przedłużenie ul. Akacjowej zaburzy funkcjonowanie terenu MOK-u 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

224. Uwaga 29.8 Podnoszenie estetyki i organizacji przestrzennej powinno, obok wymienionych 
zaleceń, uwzględniać przestrzeganie przepisów o ochronie przyrody oraz zasad dbałości o 
środowisko, a także odnosić się do wszystkich, a nie tylko wybranych ulic 

 
Przewodniczący RM przypomniał, że przedstawicielka wnioskodawcy już wypowiedziała się. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

225. Uwaga 29.9 Wniosek o usunięcie słowa „możliwie” ze zdania: „zachowanie możliwie 
wysokich wskaźników dotyczących powierzchni biologicznie czynnej” 

 
Przewodniczący RM przypomniał, że wnioskodawca już wypowiedział się. 
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Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

226. Uwaga 29.10 Wniosek kwestionujący zdanie „Słusznym byłaby zmiana przeznaczenia 
gruntów leśnych w części zurbanizowanej Podkowy Leśnej na cele nieleśne” 

 
Przewodniczący RM przypomniał, że wnioskodawca już wypowiedział się. 
Radna E. Barucka zapytała, czym byłaby w praktyce zmiana przeznaczenia gruntów leśnych.  
Przewodniczący RM wyjaśnił, że w Podkowie są tereny leśne i tereny nieleśne, czasem wręcz oba na 
jednej działce. Uzależnione jest to od opinii dendrologicznej. Chodzi o to, aby w przypadku terenów 
sąsiadujących, które się od siebie niczym nie różnią, usankcjonować istniejący stan. Dodał, że 
ochrona ściółki jest w lesie, a nie w ogrodzie. Z terenów nieleśnych natomiast będą wyższe podatki 
dla miasta.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Bożena Majewska, Anna 
Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karolina Likhtarovich 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

227. Uwaga 29.11 Wniosek o stworzenie planu urządzenia lasu i programu ochrony przyrody 
 
Przewodniczący RM przypomniał, że wnioskodawca już wypowiedział się. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

228. Uwaga 29.12 Wniosek o zmianę określeń „dawny krajobraz”, „agresywna architektura” 
 
Przewodniczący RM przypomniał, że wnioskodawca już wypowiedział się. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

229. Uwaga 29.13 Wniosek o rozdzielenie oraz zabezpieczenie ruchu rowerowego i pieszego 
 
Przewodniczący RM przypomniał, że wnioskodawca już wypowiedział się. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

230. Uwaga 29.14 Wniosek o uzupełnienie zapisu: „Planowana sieć ciągów rowerowych na 
terenie gminy ma docelowo służyć obsłudze lokalnego ruchu mieszkańców oraz obsłudze 
zrównoważonego, ograniczonego ruchu turystycznego” 

 
Przewodniczący RM przypomniał, że wnioskodawca już wypowiedział się. 
Kierownik PiRM J. Oracka na pytanie radnego J. Matłacza potwierdziła, że zostało to już odczytane 
wcześniej. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

231. Uwaga 29.15 Wniosek o wprowadzenie zaleceń dot. zakładania kompostowników miejskich i 
przydomowych 

 
Przewodniczący RM przypomniał, że wnioskodawca już wypowiedział się. 
Radna E. Barucka zwróciła uwagę, że wniosek – pomimo że nie dotyczy zakresu studium – wart jest 
późniejszego przedyskutowania.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
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NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

232. Uwaga 30.1 Sprzeciw wobec możliwości tworzenia lokali usługowych w budynkach 
jednorodzinnych bez ograniczenia % oraz wobec możliwości realizacji usługi w budynku 
wolnostojącym 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

233. Uwaga 30.2 Sprzeciw wobec wzrostu wskaźnika gęstości zabudowy z 0,25 na 0,40 oraz 
pominięcie limitu zabudowy na działce do 400 m2 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

234. Uwaga 31.1 Wniosek o rozważenie możliwości dookreślenia wskaźnika intensywności 
zabudowy poprzez ustanowienie maksymalnej wartości wskaźnika dla kondygnacji 
nadziemnych 

 
Kierownik PiRM J. Oracka powiedziała, że wnioskodawcą był UM. Projektanci przekonali Urząd, że 
także niektóre uwagi Urzędu nie są zasadne i zostały odrzucone. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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235. Uwaga 31.2 Wniosek o wprowadzenie rozróżnienia wskaźników dla obszarów ze względu 
na podstawowy i dopuszczony kierunek przeznaczenia 

 
Wnioskodawcą także był UM (j.w.). 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

236. Uwaga 31.3 Wniosek o utrzymanie zapisu z mpzp dopuszczającego lokalizowanie 
zabudowy bliźniaczej, pod warunkiem, że jest to uzasadnione koniecznością ochrony 
drzewostanu, ukształtowania terenu lub stosunków wodnych oraz że domy są usytuowane 
na dwóch wydzielonych działkach, spełniających ustalone w planie warunki dla działek 
budowlanych dla zabudowy mieszkaniowej 

 
Wnioskodawcą także był UM. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

237. Uwaga 32.1 Wniosek o odstąpienie od budowy obiektów o powierzchni sprzedaży powyżej 
2000 m2 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

238. Uwaga 32.2 Wniosek o ograniczenie wysokości zabudowy do 6 m 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 



81 
 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

239. Uwaga 32.3 Wniosek o ograniczenie wskaźnika powierzchni zabudowy do 20% 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

240. Uwaga 32.4 Wniosek o wyznaczenie strefy ochronnej 50 m od rowu melioracyjnego RS-11 w 
postaci ciągu ekologicznego z zielenią wysoką 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
J. Oracka przypomniała, że nad tą uwagą długo dyskutowano podczas posiedzeń Komisji ds. 
Studium. Uwagi w tym zakresie będą pojawiać się jeszcze kilkukrotnie. Wprowadzenie takiej strefy 
jest niemożliwe z tego względu, że rów RS-11 przebiega przez część zurbanizowaną miasta i ciężko 
jest w tym momencie na gruntach, które już teraz są zabudowane, nagle, nie bacząc na to, jaki jest 
stan istniejący, wprowadzić strefę buforową 50 m od rowu. 
Radny W. Żółtowski powiedział, że uwaga dotyczy Galerii Podkowa – po uwzględnieniu tej uwagi, 
Galerii by nie było. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

241. Uwaga 32.5 Wniosek o przeznaczenie terenu pod usługi rekreacyjne, gastronomii, sportu 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 
 
 
Radna K. Likhtarovich zwróciła uwagę, że sesja była planowana do godz. 18.00 i zawnioskowała  
o przerwanie obrad na dzień dzisiejszy. Przewodniczący RM zaproponował, aby przerwa potrwała do 
15 lipca br. do godz. 9.00. Obrady kontynuowane będą w CKiIO przy ul. Świerkowej 1. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał pod głosowanie imienne wniosek o przerwę w obradach do dnia 
15 lipca 2023 r. do godz. 09.00. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Karolina Likhtarovich, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania i ogłosił przerwę do dnia 15 lipca 2023 r.  
 

IV CZĘŚĆ OBRAD – 15 LIPCA 2023 R., GODZ. 09.00 
 
15 lipca 2023 r. o godz. 09.00 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił wznowienie obrad (cd. punktu III 
porządku obrad) i przypomniał o przegłosowanych w dniu 24 czerwca 2023 r. zasadach prowadzenia 
obrad. Obecnych 10 radnych (nieobecni radni: M. Łaskarzewska, M. Eckhoff, K. Likhtarovich,  
S. Lasota, W. Żółtowski). 
 
Przewodniczący RM poinformował, że na sesji w dniu dzisiejszym nie może być obecny Burmistrz 
Miasta, za co bardzo przeprasza. Jednak w związku ze zgłoszonymi w pierwszym dniu sesji 
postulatami, Burmistrz przygotował film, w czasie którego przedstawi prezentację dotyczącą 
procedowanego projektu studium. Nagranie zostało wyemitowane. Omówiona w nagraniu prezentacja 
stanowi załącznik Nr 2 do protokołu z sesji.  
 
O godz. 09.12 do obrad dołączył radny W. Żółtowski. Obecnych 11 radnych. 
 
Po odtworzeniu nagrania Przewodniczący RM przypomniał o ochronie danych osobowych i przeszedł 
do procedowania poszczególnych uwag. 
 

242. Uwaga 33 Wniosek o sprostowanie oczywistej pomyłki w dokumencie część I 
uwarunkowania zagospodarowania przestrzennego, w części dotyczącej ochrony zabytków 
archeologicznych w formie stref ochrony konserwatorskiej [Tabela 5 Zabytki archeologiczne 
oraz Rysunek 15] , poprzez: a)     w Tabeli 5 – skorygowanie błędnego numeru obrębu (jest 
4, powinno być 5) dla działek o nr ew. 66, 67, 68,69/1, 69/2 przypisanych do strefy 59-63/13 
b)     w Tabeli 5 – wykreślenie ze strefy 59-63/13 błędnie przypisanej tam naszej działki nr 
ew. 70 obręb 5 oraz działki naprzeciwko o nr ew. 56 obręb 5 c)      na rysunku 15 – 
odpowiednie skorygowanie graficzne kształtu strefy 59-63/13, tak aby nie obejmowała 
naszej działki nr ew. 70 obręb 5 oraz działki o nr ew. 56 obręb 5 sprostowanie ww. pomyłki 
również w części II kierunki zagospodarowania przestrzennego [tabela 3 Zabytki 
archeologiczne], a także w we wszystkich pozostałych dokumentach Studium, w tym 
częściach graficznych Studium (uwarunkowania, kierunki) oraz w prognozie środowiskowej 
[tabela 4, pkt 40]. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

243. Uwaga 34 wniosek o umożliwienie zmiany sposobu użytkowania budynku gospodarczego na 
mieszkalny - dodanie zapisu przekształcającego budynek gospodarczy, położony na 
przedmiotowej działce, w budynek mieszkalny 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

244. Uwaga 35.1 wniosek o wyłączenie działki z obszaru przeznaczonego pod tereny parków 
leśnych i włączenie do terenów zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej wolnostojącej 
rezydencjonalnej Ś-MNr 

 
Przewodniczący RM odczytał trzy kolejne uwagi dot. działki przy ul. Słowiczej. 
Głos zabrali wnioskodawcy. Bardzo szeroko omówili uwagę nr 35, w tym historię nabycia przez ich 
przodków działki, plany budowy domu oraz to, jak na przestrzeni lat działka ta była ujmowana w 
poszczególnych dokumentach planistycznych, w tym kwestię postulatu włączenia działki do  
rezerwatu przyrody Parów Sójek. Wnioskodawcy poprosili radnych o niepowielanie błędów 
poprzednich władz miasta i uwzględnienie złożonych wniosków. Podkreślili przy tym, że chwili obecnej 
działka nie jest częścią rezerwatu Parów Sójek. 
Następnie odtworzono przygotowane wcześniej przez Burmistrz Miasta nagranie z prezentacją dot. 
uwagi nr 35 (załącznik Nr 3 do protokołu z sesji), w którym Burmistrz – powołując się na szereg 
dokumentów - szczegółowo omówił uzasadnienie nieuwzględnienia tej uwagi.  
Z przedstawioną przez Burmistrza argumentacją nie zgodzili się wnioskodawcy. Dowodzili, że działka 
pierwotnie była przeznaczona pod zabudowę i zwrócili się do radnych z prośbą o analizę 
dokumentów. 
Radna D. Smolny poprosiła o odczytanie fragmentu aktu notarialnego, który świadczyłby o tym, że jest 
to działka z możliwością zabudowy. 
Wnioskodawczyni odczytała fragment aktu notarialnego. Dodała, że podobnie były sporządzane inne 
akty w tamtym okresie. Podkreśliła, że działka w dobrej wierze została zakupiona jako działka pod 
budowę willi mieszkalnej. 
Radna D. Smolny stwierdziła, że wygląda na to, że działka ta została kupiona jako budowalna i RM 
powinna to uwzględnić. 
Radna E. Barucka odniosła się do planu sporządzonego przez A. Jawornickiego (był to plan ogólny, 
nie był planem MPZP - jego założenia nie są wiążące). Radna jest za przychyleniem się do wniosku 
wnioskodawców. Dodała, że przemawiają za tym dwie kwestie - prawo własności i fakt, że działka leży 
poza terenem rezerwatu. 
Radna B. Majewska zapytała radcę prawnego o istotność wprowadzonej ewentualnie do projektu 
studium zmiany. 
Mec. M. Płaszewska-Opalińska powiedziała, że w przypadku przyjęcia tej uwagi, studium powinno 
zostać cofnięte do Burmistrza Miasta celem naniesienia przez projektantów zmian i ponownego 
wyłożenia. 
Radna B. Majewska stwierdziła, że jeśli Rada pozostawi tę działkę jako leśną, to jej właściciele będą 
nadal mogli dochodzić swoich praw przed sądem. Radna ma duże wątpliwości odnośnie tej sprawy. 
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Nabyto działkę w dobrej wierze, aby postawić tam dom. Teraz działka jest leśna. Miasto może np. 
odkupić tę działkę i rozszerzyć o nią teren rezerwatu. 
Mec. M. Płaszewska-Opalińska potwierdziła, że Miasto może wystąpić o odkupienie działki. 
Wnioskodawcy podkreślili, że orzecznictwo niekoniecznie każde cofać studium. Głosowanie uwag to 
kompetencja radnych. Dokumenty zostały przedstawione. 
Przewodniczący RM przypomniał, że w tej chwili RM nie dyskutuje o tym, czy w przypadku 
uwzględnienia uwagi studium będzie ważne, czy nie. 
J. Oracka powiedziała, że jeśli uwaga zostanie uwzględniona, to projekt studium zostanie cofnięty do 
Burmistrza i projektantów, aby nanieść zmiany. Potem, gdyby studium w zmienionej formie wróciło na 
sesję i podjęto by uchwałę, to uchwała wraz z całą powstałą przez 7 lat dokumentacją planistyczną 
zostanie przekazana do nadzoru prawnego Wojewody, celem sprawdzenia, czy w całej procedurze 
planistycznej nie popełniono żadnego błędu. Uwaga ta była długo dyskutowana na posiedzeniach 
Komisji ds. Studium. Wnioskodawcy przychodzili na posiedzenia i do Burmistrza. UM próbował 
dopytać w Biurze Nadzoru Prawnego Wojewody, co będzie w sytuacji, gdyby radni zdecydowali się 
uznać uwagę zmieniającą przeznaczanie konkretnych działek. Przepisy tego wprost nie określają. 
Wojewoda powiedział, że nie może wydać wiążącej opinii prawnej w tym zakresie – wszystko zależeć 
będzie od istotności uwzględnionej przez radnych uwagi. Ta uwaga wydaje się, że wprowadziłaby 
istotną zmianę. Jest to decyzja Burmistrza, czy i w jakim zakresie ponowiłby procedurę. Na końcu 
ocenę istotności wprowadzonej zmiany przeprowadzi Wojewoda. W ocenie UM uznanie tej uwagi 
wymagałoby ponowienia procedury – uzgodnień i opiniowania, a potem wyłożenia dokumentu do 
publicznego wglądu. Radni jednak rzeczywiście mogą każdą uwagę uwzględnić. Jednak zdaniem J. 
Orackiej takie podejście do sprawy wypacza całą procedurę uchwalania studium. Tworząc projekt 
studium przeprowadzono szerokie konsultacje, zbierano wnioski (od mieszkańców oraz od organów i 
instytucji), przygotowano wytyczne pod które przygotowano dokument planistyczny, a potem 
przekazano go do uzgodnień. 
Radna A. Rotfeld-Paczkowska zapytała o akt notarialny i wpis w dziale III księgi wieczystej. 
Wnioskodawcy powiedzieli, że w akcie jest mowa o tym, że nabywcy znany jest stan działu III księgi 
wieczystej. Dokument pokazano radnej. 
Radna D. Smolny powiedziała, że także chciałaby uchwalić studium i zamknąć ten cały długi proces, 
jednak nie może być motywacją chęć proceduralna samego uchwalenia studium, z pominięciem 
istotnych faktów.  Wnioskodawcy przedstawili dokumenty. Akt własności jest świętością. 
Radna E. Barucka podkreśliła, że właściciele działki zbierali te dokumenty na przestrzeni wielu lat, 
więc w trakcie opracowywania projektu studium, nie było jeszcze pełnego wglądu w sprawę.  
G. Chojnacki z pracowni Kanon powiedział, że w przypadku uwzględnienia przez radnych jakiejś 
uwagi, pewne procedury należy powtórzyć. Procedury nie powtarza się w momencie, gdy można 
przyjąć, że w skutek ponowienia procedury można przyjąć za pewnik, że efekt będzie dokładnie taki 
sam. W tym wypadku pewności takiej nie ma. Dokumenty nie są jednoznaczne. Wnioskodawcy już 
wcześniej powinni byli próbować dochodzić swoich praw - droga sądowa była otwarta. W akcie 
notarialnym jest oświadczenie tylko jednej ze stron, że jest to działka budowlana. Stan został 
utrwalony w dokumentach planistycznych. Jeśli w studium działka ta zostanie przeznaczona pod 
zieleń, to wnioskodawcy nadal będą mogli dochodzić swoich praw przed sądem. Na dziś w projekcie 
studium, zgodnie z poprzednimi dokumentami planistycznymi, teren ten proponuje się przeznaczyć 
pod zieleń. Decyzja jednak należy do radnych.  
Przewodniczący RM wspomniał, że wnioskodawcom zostaje jeszcze sądowa droga próby otrzymania 
odszkodowania, jeśli Miasto na tym terenie chciałby zachować zieleń. 
Radny W. Żółtowski stwierdził, że w tej chwili jest to teren zielony i dyskusja, czy będzie tam stał dom, 
nie jest na dzień dzisiejszy. Działek jest dużo, każda ma jakąś historię i mamy do czynienia z różnymi 
zaszłościami. 
Wnioskodawczyni powiedziała, że od wielu lat prowadzono rozmowy z Miastem. W odpowiedzi 
padało, aby jeszcze poczekać. Wnioskodawcy chcieliby, aby działka pozostała leśną, ale z 
możliwością zabudowy.  
 
O godz. 10.32 do obrad dołączyła radna M. Łaskarzewska – ob. 12 radnych  
 
Radna B. Majewska podsumowała, że wnioskodawcy wnoszą o to, aby działka miała prawo 
zabudowy. Miasto mogłoby wystąpić z propozycją odkupienia działki, aby utrzymać tam zieleń. 
Otwarta pozostaje też kwestia odszkodowania.  
Radna E. Barucka powiedziała, że radni nie podejmują teraz decyzji, czy będzie tam dom, lecz 
podejmują decyzję nt. studium, z którego później będą wynikały kolejne decyzje planistyczne.  
 
W związku z zakończeniem dyskusji, Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne uwagi nr 
35.1, 35.2 i 35.3. 
Głosowanie ws. uwagi nr 35.1: 
Wyniki głosowania 
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ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (6) 
Edyta Barucka, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-
Paczkowska, Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Matłacz 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona.  
Podziękowania od wnioskodawców. Oklaski od przedstawicieli Stowarzyszenia Dendropolis. 
 

245. Uwaga 35.2 Alternatywnie: wniosek o zamianę działki na działkę o podobnych parametrach 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Anna 
Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

246. Uwaga 35.3 Alternatywnie: wniosek o nabycie przez Urząd Miasta Podkowa Leśna działki 
wg aktualnych stawek rynkowych 

 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Wojciech Sancewicz, Wojciech 
Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

247. Uwaga 36.1 Wyznaczenie strefy ochronnej – pasa 50 m od rzeki Niwki (rowu RS-11) w 
postaci ciągu z zielenią wysoką. 

 
Radna M. Łaskarzewska opuściła na chwilę salę obrad. Obecnych 11 radnych. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

248. Uwaga 36.2 Ograniczenie wysokości projektowanej zabudowy z 12 do 6 m 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

249. Uwaga 36.3 Ograniczenie maksymalnego wskaźnika powierzchni zabudowy z 40% do 20%. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

250. Uwaga 36.4 Odstąpienie od wyznaczania na tym terenie obiektów o powierzchni sprzedaży 
powyżej 2000 m2. 

 
Na salę obrad wróciła radna M. Łaskarzewska – obecnych 12 radnych. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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251. Uwaga 37.1 Wyznaczenie strefy ochronnej – pasa 50 m od rzeki Niwki (rowu RS-11) w 
postaci ciągu z zielenią wysoką. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

252. Uwaga 37.2 Ograniczenie wysokości projektowanej zabudowy z 12 do 6 m. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

253. Uwaga 37.3 Ograniczenie maksymalnego wskaźnika powierzchni zabudowy z 40% do 20%. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

254. Uwaga 37.4 Odstąpienie od wyznaczania na tym terenie obiektów o powierzchni sprzedaży 
powyżej 2000 m2. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 



88 
 

ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

255. Uwaga 38.1 Wyznaczenie strefy ochronnej – pasa 50 m od rzeki Niwki (rowu RS-11) w postaci 
ciągu z zielenią wysoką. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

256. Uwaga 38.2 Ograniczenie wysokości projektowanej zabudowy z 12 do 6 m. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

257. Uwaga 38.3 Ograniczenie maksymalnego wskaźnika powierzchni zabudowy z 40% do 20%. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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258. Uwaga 38.4 Odstąpienie od wyznaczania na tym terenie obiektów o powierzchni sprzedaży 
powyżej 2000 m2. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

259. Uwaga 39.1 Wniosek o nieograniczanie obszarów retencji dolinowej rzeki Niwka (rów RS-11) 
poprzez dopuszczenie zmian sposobu zagospodarowania terenu na obszarze oznaczonym O-
1U oraz o niewpływanie na zwiększenie spływu powierzchniowego dla ww. obszaru w wyniku 
znaczącego ograniczenia powierzchni biologicznie czynnej 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

260. Uwaga 39.2 Wniosek o ograniczenie dewastacji naturalnego obszaru występowania gruntów 
organicznych (torfowiska) poprzez dopuszczenie na ww. obszarze lokalizacji obiektów 
budowlanych 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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261. Uwaga 39.3 Uwaga, że proponowana zmiana sposobu zagospodarowania terenu w widoczny 

sposób narusza ustalenia wynikające z zapisów zawartych we „Wspólnych Kierunkach Rozwoju 
Gmin Obszaru Funkcjonalnego Podwarszawskiego Trójmiasta Ogrodów”, w szczególności 
zapisy pkt 2.2 i 2.3 – „Strategia zagospodarowania przestrzennego tzn. Planowanie 
przestrzenne uwzględniające funkcje sąsiadujących obszarów poszczególnych gmin PTO” oraz 
„Ochrona środowiska i istotne ograniczenie zagrożeń dla skutków zaburzeń w gospodarce 
wodnej, zintegrowanie polityki zagospodarowania wód opadowych pod kątem zapobiegania 
podtopieniom i suszom”. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Pytań nie zadano. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

262. Uwaga 40 Wniosek o włączenie części działki do terenu O-MN (900 m2) 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

263. Uwaga 41.1 Wniosek o zmianę maksymalnej liczby kondygnacji na 2,5 zamiast 2 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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264. Uwaga 41.2 Wniosek o zmianę wskaźników zagospodarowania dla obszarów O-1U i przyjęcie 
minimalnej powierzchni biologicznie czynnej – 70% zamiast 30% oraz maksymalnej 
powierzchni zabudowy – 20% zamiast 35% 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

265. Uwaga 41.3 Wniosek o zmianę wskaźników zagospodarowania dla obszarów O-1U i przyjęcie 
minimalnej powierzchni biologicznie czynnej – 70% zamiast 30% oraz maksymalnej 
powierzchni zabudowy – 20% zamiast 35% 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

266. Uwaga 41.4 Wniosek o zmianę wskaźników zagospodarowania dla działki między ulicami 
Brwinowską, Słowiczą i Miejską i przyjęcie: minimalnej powierzchni biologicznie czynnej – 70% 
zamiast 40%, maksymalnej powierzchni zabudowy – 20% zamiast 40%, maksymalnej 
wysokości zabudowy – 10 m zamiast 12 m; działka ma powierzchnię ok. 380 m2 i nadaje się 
jedynie na zielony skwer 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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267. Uwaga 41.5 Wniosek o usunięcie lub zmianę zapisów dyskryminujących energię z wiatru i 
biomasy: Dopuszcza się realizacje urządzeń i obiektów energetyki odnawialnej 
wykorzystujących energię wiatru i z biomasy, jeżeli przepisy odrębne nie stanowią inaczej, na 
zasadach w nich określonych. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

268. Uwaga 41.6 Zdaniem wnioskującego hałas w SUiKZP oraz w POŚ jest potraktowany 
nieprofesjonalnie Uwaga zawiera autorską analizę źródeł hałasu, w tym obliczenia wartości 
natężenia i zasięgu hałasu od drogi wojewódzkiej 719. Zdaniem wnioskodawcy poprawa 
nawierzchni dróg i ograniczenia w ruchu mogą poprawić sytuację. Wyeliminowanie maszyn 
spalinowych poprawiłoby radykalnie klimat akustyczny i zmniejszyło zanieczyszczenie 
środowiska spalinami oraz ograniczyło niszczenie zieleni 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 
 

269. Uwaga 42.1 Wniosek o wyprowadzenie ruchu tranzytowego z ciągu ulic Jana Pawła II i ul. 
Brwinowskiej – taki ruch powinien być prowadzony obrzeżem Podkowy Leśnej: ul. powiatowymi 
Nadarzyńską w Żółwinie, Żółwińską w Owczarni i dalej przez Turczynek do drogi 917 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
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NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

270. Uwaga 42.2 Wniosek o ograniczenie strefy płatnego parkowania tylko do istniejących 
parkingów publicznych/ Należy zachować zapisy z obecnie obowiązującego MPZP nakazujące 
budowę parkingów przyulicznych tylko na własnych działkach 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

271. Uwaga 42.3 Wniosek o ograniczenie parkowania samochodów na ulicach, z dopuszczeniem 
(jeśli to nie koliduje z innymi przepisami szczególnymi) parkowania dla właścicieli przed własną 
działką, w tym także dla ich gości 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

272. Uwaga 43.1 Wniosek o sporządzenie Studium na aktualnej mapie geodezyjnej 
 
O godz. 11.05 salę obrad opuściła na chwilę radna A. Olejniczak-Siara – obecnych 11 radnych.  
 
Wnioskodawczyni powiedziała, że nie rozumie uzasadnienia przygotowanego przez Burmistrza. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (4) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Anna Olejniczak-Siara 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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273. Uwaga 43.2 Wniosek o dookreślenie charakteru i zakresu usług dopuszczalnych w zabudowie 

mieszkaniowej, w strefach oznaczonych symbolami MN 
 
Wnioskodawczyni powiedziała, że jest to wniosek o dookreślenie charakteru i zakresu usług. Nie 
można doprowadzić do tego, że w każdym miejscu będzie można prowadzić wszystkie usługi, bo nie 
ma definicji usług uciążliwych i nieuciążliwych. Przynajmniej w przypadku obiektów usługowych 
wolnostojących można by było wskazać, w którym miejscu co można prowadzić.  
 
O godz. 11.08 na salę obrad wróciła radna A. Olejniczak-Siara – obecnych 12 radnych. 
 
Radna M. Łaskarzewska stwierdziła, że w obecnym studium nie ma wizji, w jakim kierunku centrum 
miasta ma się rozwijać. Jest to słaba strona projektu studium. Wniosek jest uzasadniony.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

274. Uwaga 43.3 Wniosek o rozdzielenie kwartału między Jana Pawła II a Lipową, Kościelną, 
Modrzewiową, na dwa obszary i ograniczenie obszaru C-2U do działek graniczących z 
ulicą Jana Pawła II 

 
Wnioskodawczyni powiedziała, że czas pozostały na uwagi Stowarzyszenia Dendropolis chciałaby 
przeznaczyć na ogólny komentarz. Na stronie 85 części opisowej jest lista błędów przekroczenia 
zapisów ustaleń MPZP. Prezes Stowarzyszenia ma wrażenie, że projekt studium nie naprawia tych 
błędów, lecz je sankcjonuje i daje pole do kolejnych przekroczeń. Projektanci podpierają się hasłami 
„idea miast ogrodów” i „charakter miasta”– za tym pustosłowiem nic nie idzie (brak ustalonych 
kryteriów). Jest także mowa o „krajobrazie kulturowym” – podwyższając wskaźniki właśnie ten 
krajobraz jest zaburzany. W tej chwili radni powinni zająć się opracowaniem nowej strategii 
zrównoważonego rozwoju miasta oraz nowymi kierunkami do rozwoju miasta i to powinno być bazą 
do planów zagospodarowania terenu.  
Przedstawiciel Stowarzyszenia zaapelował o odrzucenie projektu uchwały ws. studium, bo w 
ogromnym stopniu zmieni ona charakter miasta.  
G. Chojnacki z firmy Kanon stwierdził, że po raz kolejny padły kłamliwe oskarżenia – projekt studium 
jest dużo bardziej precyzyjny w wielu miejscach niż obowiązujące studium. Wskaźniki zostały 
dostosowane do obowiązującego prawa.  
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że uwagi są uwzględniane autorsko, a głos mieszkańców jest 
marginalizowany. W projekcie studium nie ma wizji na miasto. Nie wzięto także pod uwagę projektów 
opracowanych przez studentów z Wydziału Architektury Politechniki Warszawskiej. 
J. Oracka podkreśliła, że konsultacje były rzetelnie prowadzone, a wypracowane przez studentów 
dokumenty zostały przekazane projektantom.  
Radna E. Barucka przyznała, że zakres konsultacji projektu studium  był szeroki. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
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Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

275. Uwaga 43.4 Wniosek o zachowanie dotychczasowych zapisów MPZP dla Podkowy Leśnej 
dla obszaru Ś-2U, obszaru między ulicami Jana Pawła II, Bluszczową i Parkową 

 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

276. Uwaga 43.5 Wniosek o zakaz ruchu rowerowego i samochodowego oraz zakaz budowy 
parkingów na terenie CKiIO przy Świerkowej 1 – obszar C-1U – dopuszczony powinien być 
tylko ruch pieszy 

 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

277. Uwaga 43.6 Wniosek o zakaz nowej zabudowy terenu Leśnego Parku Miejskiego; 
zagospodarowanie terenu powinno być podporządkowane warunkom ochrony 
przyrodniczej Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego Leśny Park Miejski w Mieście 
Ogrodzie Podkowie Leśnej i Warszawskiego Obszaru Krajobrazu Chronionego 
określonych w Rozporządzeniu Wojewody Mazowieckiego nr 5 z 14 marca 2007 r. oraz 
rozporządzeniu Wojewody Mazowieckiego nr 3 z 13 lutego 2007 r. 

 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

278. Uwaga 43.7 Wniosek o zakaz nowej zabudowy na obszarze wskazanym jako Ś-1U 
 
Radni pytań nie zadali. 
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Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

279. Uwaga 43.8 Wniosek o zachowanie aktualnych zapisów MPZP dla Podkowy Leśnej dla 
terenu Ś-1ZP/ZL w odniesieniu do istniejących zbiorników wodnych z zachowaniem ich 
funkcji retencyjnej i infiltracyjnej dla wód płynących rowem RS-11/rzeką Niwką 

 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

280. Uwaga 44 Sprzeciw wobec zmiany przeznaczenia terenu C-1U z „usług kulturalnych i 
sportowych” (w planie miejscowym teren 124UK/US) na „usługi”, co poszerza 
dotychczasowy zakres o usługi, drobny handel i gastronomię, a także administrację oraz 
podnosi dopuszczalną wysokość budynków do 12 m 

 
Wnioskodawczyni zapytała, jaka w obecnym MPZP jest dopuszczalna wysokość budynku na tym 
terenie i jakie paragrafy to określają. Wydaje się, że teraz jest to 10 m, a nie 12 m. 
J. Oracka odczytała zapis obowiązującego Studium Miasta mówiący o 12 m wysokości.  
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 
Przed ogłoszeniem przerwy Przewodniczący RM oznajmił, że zakończono głosowanie kolejnego bloku 
uwag i wyraził zdziwienie wobec oklasków (przy uwadze nr 35.1) Stowarzyszenia, które określa się 
jako organizację chroniącą przyrodę w Podkowie. Stowarzyszenie  Dendropolis oklaskami przyjęło 
zezwolenie, aby na terenie Parowu Sójek mogła być realizowana zabudowa mieszkaniowa. 
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Przewodnicząca Stowarzyszenia Dendropolis M. Stępka powiedziała, że jej także bardziej podoba się 
zalesiona wydma, jest to jednak teren prywatny, obecnie użytkowany w sposób skandaliczny, na co 
ani Miasto, ani policja nie mają żadnego sposobu. 
 
O godz. 11.39 Przewodniczący RM zaproponował zapowiadaną 30-minutową przerwę w obradach i 
poddał wniosek pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Przerwa została przegłosowana.  
 
 

V CZĘŚĆ OBRAD – 15 lipca 2023 R., GODZ. 12.10  
 
O godz. 12.11 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił wznowienie obrad po przerwie (cd. punktu III 
porządku obrad). Obecnych bez zmian 12 radnych. 
 

281. Uwaga 45 Sprzeciw wobec możliwości realizacji usług w budynku wolnostojącym i wniosek 
o utrzymanie zapisów dot. zagospodarowania tego obszaru zamieszczonych w obecnie 
obowiązującym planie miejscowym Sformułowano również pytanie, dlaczego na obszarze 
obecnie zabudowanym budynkami mieszkalnymi tak usilnie forsowany jest zapis dot. 
możliwości budowy wolnostojących lokali usługowych pomimo negatywnej opinii 
mieszkańców miasta 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

282. Uwaga 46.1 Wnioskodawca podaje w wątpliwość jakość użytych map – brak budynku 
wybudowanego ponad 15 lat temu, przy jednoczesnym zaznaczeniu budynków w budowie, 
których wznoszenie trwa mniej niż 2 lata 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
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NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

283. Uwaga 46.2 Wniosek o wykreślenie sformułowania „oraz utrzymanie i wzmacnianie funkcji 
usług centrotwórczych występujących w rejonie stacji Podkowa Leśna Główna [Rysunek 
1]”. W centrum powinny się znaleźć funkcje społeczne. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna E. Barucka powiedziała, że zapis o wzmacnianiu funkcji centrotwórczych od początku budził 
obawy mieszkańców zamieszkujących ten obszar – nie jest jasne, co ma to oznaczać, a otwiera furtkę 
do pewnego sposobu zagospodarowywania centrum. Były już głosowane podobne uwagi. Z tego co 
radna zrozumiała, Burmistrz wspominał, że zapis będzie przeformułowany. Dlatego radna wstrzyma 
się od głosu, bo nie wie, czy zmiana zapisu już została lub czy będzie wprowadzona.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Edyta Barucka, Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

284. Uwaga 46.3 Wniosek o usunięcie sformułowań: „odtworzenie maksymalnej liczby 
elementów układu urbanistycznego, które obecnie nie są czytelne w strukturze miasta 
[Rysunek 4]” pkt 2.„Odtworzenie poszerzeń i placów (swoistych wnętrz ulicznych) w tym 
m.in. w ciągu ulic: Głównej, Wrzosowej i Storczyków, Kwiatowej, Szpaków i Lipowej” z pkt 
3. „przedłużenie ulicy Akacjowej do ulicy Iwaszkiewicza.” Wnioskodawca twierdzi, że 
„elementy układu urbanistycznego były różne w różnym czasie na różnych planach miasta. 
(…) Odtworzenie jednego z wielu sporządzonych planów nie powinno być celem samym w 
sobie” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

285. Uwaga 46.4 Wniosek o wykreślenie w pkt 4 „Działania te powinny dotyczyć przede 
wszystkim ulic: Jana Pawła II, Lipowej, Kościelnej, Brwinowskiej, Głównej, Myśliwskiej i 
Lotniczej oraz Słowiczej i Akacjowej w centralnej części miasta” – działania te powinny 
dotyczyć całego miasta 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
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Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

286. Uwaga 46.5 Wniosek o usunięcie pkt 6. „Utrzymanie lub odtworzenie osi kompozycyjnych 
na obszarze miasta oraz zadbanie o właściwe podkreślenie zakończeń osi widokowych np. 
na zamknięciach widokowych Alei Lipowej”. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 
 

287. Uwaga 46.6 Ciągi piesze i rowerowe powinny w pierwszym rzędzie prowadzić z terenu 
całej Podkowy do obiektów użyteczności publicznej, tj. szkoły, przedszkola, poczty, 
przystanków WKD, Urzędu Miasta, przychodni zdrowia, kościoła 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

288. Uwaga 46.7 Wniosek o ograniczenie rejonów preferowanej lokalizacji inwestycji o 
funkcjach usługowych o co najmniej połowę, w szczególności na ulicy Brwinowskiej – do 
obszaru między torami a ulicą Helenowską 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
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Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

289. Uwaga 46.8 Wniosek o usunięcie kategorii główne przestrzenie reprezentacyjne – całe 
miasto –ogród powinno być reprezentacyjne 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

290. Uwaga 46.9 Wniosek o usunięcie kategorii Zamknięcia widokowe do wytworzenia 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

291. Uwaga 46.10 Wniosek o wykreślenie „wzmacnianie funkcji usług centrotwórczych 
występujących w rejonie stacji Podkowa Leśna Główna” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna E. Barucka powiedziała, że uwaga ta jest prawie identyczna z niedawno głosowaną uwagą. 
Poprzednio chodziło jednak o „utrzymanie i wzmacnianie” funkcji usług centrotwórczych. Uwaga była 
częściowo uwzględniona i częściowo nieuwzględniona. Największy sprzeciw budzi wzmacnianie 
funkcji usług centrotwórczych. Radna będzie głosowała przeciwko odrzuceniu tego wniosku, bo 
wzmacnianie usług centrotwórczych będzie otwieraniem furtki, która nie wiadomo, gdzie może 
doprowadzić. Jest to postrzegane jako zagrożenie.  
Radna M. Łaskarzewska dodała, że te niepokoje biorą się z tego, że nie ma dobrej wizji centrum 
miasta.  
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (2) 
Edyta Barucka, Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

292. Uwaga 46.11 Wniosek o wykreślenie słów „dróg i parkingów leśnych” 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

293. Uwaga 46.12 Wniosek o zmianę poprzez rozdzielenie i indywidualną identyfikację każdego 
obszaru oznaczonego symbolem Ś-1ZP/ZL oraz Ś-2ZP/ZL – każdy rejon ma inną 
charakterystykę, znacznie różni się wielkością, wykorzystaniem oraz zasobami 
przyrodniczymi 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

294. Uwaga 46.13 Wniosek o usunięcie „i parkingów” 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 



102 
 

ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

295. Uwaga 46.14 Wniosek o zapis „maksymalna powierzchnia zabudowy 1%” oraz 
„maksymalna wysokość zabudowy dla nowych obiektów 6 m” w miejsce obecnych 2%  
i 10 m 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

296. Uwaga 46.15 Wniosek o zmianę klasyfikacji działek z Ś-2U na Ś-MNr i przypisanie im 
wskaźników zgodnie z obowiązującym MPZP, tj. minimalnej powierzchni biologicznie 
czynnej 80% i maksymalnej powierzchni zabudowy 15%  oraz  (dla terenu szkoły 
samorządowej) wniosek o usunięcie zapisów „zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna” i 
„usługi handlu detalicznego i gastronomii” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Matłacz 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

297. Uwaga 46.16 Wniosek o zapis „minimalna powierzchnia biologicznie czynna 90%, 
maksymalna powierzchnia zabudowy 5%, maksymalna wysokość zabudowy dla nowych 
obiektów 6 m” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

298. Uwaga 46.17 Wniosek o zapis „maksymalna wysokość zabudowy 6 m” w miejsce obecnego 
10 m 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

299. Uwaga 46.18 Wniosek o określenie minimalnej powierzchni biologiczne czynnej 80%, 
maksymalnej powierzchni zabudowy 15% 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

300. Uwaga 46.19 Wniosek o usunięcie słów „usług gastronomicznych” – teren obejmuje teren 
ochrony pośredniej punktów poboru wody 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
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NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

301. Uwaga 46.20 Wniosek o zastąpienie proponowanego zapisu (1) minimalna powierzchnia 
biologicznie czynna – 80%) zapisem „minimalna powierzchnia biologicznie czynna 90%”, jak 
jest to określone w obowiązującym MPZP oraz wniosek o zastąpienie proponowanego 
zapisu (3) maksymalna wysokość zabudowy – 10 m) zapisem „maksymalna wysokość 
zabudowy 6 m” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

302. Uwaga 46.21 Wniosek o zastąpienie proponowanego zapisu dla terenu O-2Z/U zapisem 
„maksymalna wysokość zabudowy 6 m” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

303. Uwaga 46.22 Wniosek o wykreślenie zapisu „minimalna powierzchnia nowo wydzielanej 
działki budowlanej – 3000 m2” i wprowadzenie zapisu „istniejące działki nie podlegają 
podziałowi” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Małgorzata Łaskarzewska 
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NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

304. Uwaga 46.23 Wniosek o wykreślenie obecnych zapisów „minimalna powierzchnia 
biologicznie czynna – 30%” i wpisanie „minimalna powierzchnia biologicznie czynna – 50%”, 
zgodnie z aktualnym kierunkiem kształtowania przestrzeni publicznej 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

305. Uwaga 46.24 Wniosek o wyłączenie z obszaru C-MN/U na południe od torów kolejki WKD 
działek przyległych do ul. Klonowej oraz działek między ul. Iwaszkiewicza i Modrzewiową i 
zaklasyfikowanie ich do obszaru O-MN 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

306. Uwaga 46.25 Wniosek o usunięcie słów „dróg rowerowych”, jako elementu zagrażającego 
bezpieczeństwu osób korzystających z innych form aktywności i wypoczynku na tym terenie 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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307. Uwaga 46.26 Wniosek o ustalenie wskaźników zagospodarowania na poziomie: minimalna 
powierzchnia biologicznie czynna 70%, maksymalna powierzchnia zabudowy 25% 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

308. Uwaga 46.27 Wniosek o zastąpienie zapisu „zakazuje się likwidacji istniejących zbiorników 
wodnych” słowami „zakazuje się likwidacji zbiorników wodnych wykazanych w ewidencji 
gruntów” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

309. Uwaga 46.28 Wniosek o zastąpienie wielkości 5% przez 2% w zapisie „dla wskaźnika 
maksymalnej powierzchni zabudowy i minimalnej powierzchni biologicznie czynnej 
dopuszcza się odpowiednio zwiększenie lub zmniejszenie wskaźnika (jednak nie więcej niż o 
5%), w szczególności w sytuacji konieczności zwiększenia istniejącej powierzchni zabudowy 
w celu wykonania termomodernizacji budynków” – termomodernizacja polegająca na 
ociepleniu budynku, np. warstwą 20 zm w budynku o wymiarach 10x20 m na działce 1500 
m2 daje wzrost powierzchni zabudowy poniżej 1%, zatem wzrost o 5% jest nieuzasadniony 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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310. Uwaga 46.29 Brak jest planu ograniczenia tranzytu przez Podkowę Leśną 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

311. Uwaga 46.30 Wniosek o zastąpienie słowa „Borowin” słowem „Jaśminowa” w  zapisie 
„zakazuje się realizacji nowych dróg ingerujących w zabytkowy układ urbanistyczny Miasta 
Ogrodu Podkowa Leśna, przy czym dopuszcza się uzupełnienie układu drogowego w 
obszarze ograniczonym ulicami: Głogów, Borowin, Jana Pawła II oraz południową granicą 
miasta biegnącą wzdłuż cieku wodnego.” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

312. Uwaga 46.31 Wniosek o usunięcie zapisu „przedłużenie ul. Akacjowej do ul. Iwaszkiewicza.” 
Powtórzenie uwagi zawartej w pkt. 3. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

313. Uwaga 47.1 Wniosek o zachowanie min. 50% powierzchni biologicznie czynnej na terenie 
O-1U ze względu na obecne uwarunkowania klimatyczne i pojawiające się problemy z 
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nadmiarem wody na rowie RS-11 oraz przewidywane problemy z retencjonowaniem wód 
opadowych. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

314. Uwaga 47.2 Wniosek o umieszczenie zapisu „nakazuje się, aby wody opadowe i roztopowe 
pochodzące z nowych inwestycji obejmujących powierzchnie utwardzone i obiekty 
budowlane obejmujące łącznie ponad 0,2 ha przed zrzutem do odbiornika, były 
retencjonowane w zbiorniku lub w zbiornikach retencyjnych; pojemność retencyjna zbiornika 
lub zbiorników musi gwarantować redukcję szczytu hydrogramu odpływu z działki 
budowlanej do poziomu przed jej zabudową; powyższy warunek musi być spełniony co 
najmniej na poziomie odpływu wywołanego opadem o prawdopodobieństwie wystąpienia 
p=10%” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

315. Uwaga 48.1 Wniosek o wykreślenie z terenu Ś-ZL możliwości realizacji parkingów leśnych 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że dziwi się, że uwaga jest nieuwzględniona, bo jej 
uwzględnienie pozwalałoby mieć wpływ na las. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
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NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

316. Uwaga 48.2 Wniosek o usunięcie z punktu 1 dla terenu Ś-ZP/ZL słów „tereny zieleni 
urządzonej” i zastąpienie go słowem „lasy” 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

317. Uwaga 48.3 Wniosek o ustalenie zakazu realizacji nowej zabudowy na obszarach Ś-
1ZP/ZL 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

318. Uwaga 48.4 Dla istniejących zbiorników wodnych zlokalizowanych na terenie Ś-1ZP/ZL 
wniosek o utrzymanie dotychczasowej funkcji zapisanej w obowiązującym planie 
miejscowym, tj. funkcji retencji z uwzględnieniem retencji wód płynących rowem RS-11 
(rzeczka Niwka) 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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319. Uwaga 48.5 Wniosek o wprowadzenie zakazu usług handlu detalicznego i gastronomii dla 
terenu oznaczonego Ś-MNr 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

320. Uwaga 48.6 Wniosek o wprowadzenie do studium definicji „usług nieuciążliwych” 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga uwzględniona częściowo i  
nieuwzględniona częściowo. 
 

321. Uwaga 48.7 Wniosek o wprowadzenie do studium katalogu „usług nieuciążliwych” 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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322. Uwaga 48.8 Wniosek o wprowadzenie zakazu usług handlu detalicznego, usług 
gastronomii, usług turystycznych i hotelarstwa dla terenu oznaczonego Ś-MN 

 
O godz. 13.02 salę obrad opuścił na chwilę radny W. Sancewicz – obecnych 11 radnych.  
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (4) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Wojciech Sancewicz 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

323. Uwaga 48.9 Wniosek o zmianę powierzchni biologicznie czynnej na 75% i maksymalnej 
powierzchni zabudowy na 15% dla terenu Ś-MN 

 
O godz. 13.02 na salę obrad wrócił radny W. Sancewicz – obecnych 12 radnych. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

324. Uwaga 48.10 Wniosek o wprowadzenie zakazu usług handlu detalicznego dla terenu Ś-2U 
i ograniczenie do funkcji usług: oświaty i edukacji, kultury, sportu, rekreacji 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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325. Uwaga 48.11 Wniosek o wprowadzenie zakazu wydzielania nowych działek budowlanych 
na terenie Ś-2U 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

326. Uwaga 48.12 Wniosek o ustalenie maksymalnej liczby kondygnacji nadziemnych na 2 na 
terenie Ś-1U 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

327. Uwaga 48.13 Wniosek o ustalenie maksymalnej liczby kondygnacji nadziemnych na 2 na 
terenie Ś-2U 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

328. Uwaga 48.14 Wniosek o ustalenie wskaźnika powierzchni biologicznie czynnej na 95% na 
terenie Ś-1U 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

329. Uwaga 48.15 Wniosek o wprowadzenie zakazu handlu detalicznego dla terenu O-MNr 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

330. Uwaga 48.16 Wniosek o wprowadzenie zakazu handlu detalicznego dla terenu O-MN 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

331. Uwaga 48.17 Wniosek o zmianę powierzchni biologicznie czynnej na 75% i maksymalnej 
powierzchni zabudowy na 15% dla terenu O-MN 

 
O godz. 13.09 salę obrad opuściła na chwilę radna M. Łaskarzewska – obecnych 11 radnych.  
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

332. Uwaga 48.18 Wniosek o ustalenie maksymalnej liczby kondygnacji nadziemnych na 2 na 
terenie O-Z/U 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

333. Uwaga 48.19 Wniosek o zmianę wskaźnika nowo wydzielonej działki na 3000 m2 dla 
terenu O-2U 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Zapytana przez radnych J. Oracka wskazała na mapie, o który tren chodzi.  
Innych pytań nie zadano. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

334. Uwaga 48.20 Wniosek o zakaz zabudowy mieszkaniowej dla terenu O-2U 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (4) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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335. Uwaga 48.21 Wniosek o zmianę powierzchni biologicznie czynnej na 75% dla terenu O-
MN 

 
O godz. 13.13 na salę obrad wróciła radna M. Łaskarzewska – obecnych 12 radnych. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

336. Uwaga 48.22 Wniosek o ustalenie maksymalnej liczby kondygnacji nadziemnych na 2 na 
terenach C-1U oraz C-2U 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

337. Uwaga 48.23 Wniosek o wprowadzenie zakazu handlu detalicznego i budowy lokali 
handlowych dla terenu C-1U i o ograniczenie funkcji do usług: kultury, oświaty, zdrowia, 
sportu i rekreacji, administracji, kawiarni (bez przygotowywania posiłków na miejscu) 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

338. Uwaga 48.24 Wniosek o ograniczenie terenu C-2U do działek o numerach: 36, 38, 40, 114, 
116 zlokalizowanych od strony ul. Jana Pawła 
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Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

339. Uwaga 48.25 Wniosek o zmianę powierzchni biologicznie czynnej na 70% i maksymalnej 
powierzchni zabudowy na 20% dla terenu C-2U 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

340. Uwaga 48.26 Wniosek o wprowadzenie następujących wskaźników dla terenu C-1U: -     
wysokość zabudowy – 10 m, - maksymalna powierzchnia zabudowy – 35%, - powierzchnia 
biologicznie czynna – 50%, - minimalna powierzchnia nowo wydzielonej działki – 4000 m2 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

341. Uwaga 48.27 Wniosek o zmianę wielkości funkcji towarzyszącej z 40% na 30% 
powierzchni użytkowej budynku, z zastrzeżeniem, że nie dotyczy to usług związanych z 
usługami: kultury, administracji i biur, szkolnictwa, sportu, wychowania i opieki dzieci do lat 
7 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

342. Uwaga 48.28 Wniosek o naniesienie kierunków zagospodarowania przestrzennego na 
aktualną mapę terenu (nie starszą niż 5 lat) 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

343. Uwaga 48.29 Wniosek o bezwzględny zakaz budowy nowych dróg gminnych, bez żadnego 
wyjątku. Wniosek o wykreślenie dopuszczenia takiej możliwości w rejonie ulic Głogów, 
Borowin, Jana Pawła i Jaśminowej 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

344. Uwaga 48.30 Wniosek o wprowadzenie do studium zakazu budowy zielonych ogrodów na 
dachach  

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna E. Barucka powiedziała, że zapis ten budzi jej wątpliwości. Ogrody na dachach, pomimo tego, 
że pięknie wpisują się w krajobraz Podkowy, to jednak wymagają podlewania (większy pobór wody w 
mieście) i sprzeczne są z filozofią gromadzenia wody, której jest coraz mniej. Zielone dachy są 
bardziej uzasadnione w dużych miastach, bo pozwalają redukować tzw. wyspy ciepła.  
Radna M. Łaskarzewska przekazała, że ustawodawca dopuszcza zieleń na dachach. Jest dużo 
dachów zielonych z retencją wody, która pomaga także w utrzymaniu domu. Radna jest za zielonymi 
dachami i zielonymi ścianami. Mogą one być bombami tlenowymi wprowadzającymi do ekosystemu 
bogactwo roślin, w tym zimozielonych. 
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Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne, po którym radna M. Łaskarzewska 
zgłosiła, że źle zrozumiała uwagę, przez co błędnie oddała swój głos, w związku z czym poprosiła  
o reasumpcję głosowania. Przewodniczący RM przeprowadził reasumpcję głosowania.  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, 
Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka 
Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edyta Barucka 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

345. Uwaga 49.1 "Wniosek o następujące zmiany: W zakresie dróg wojewódzkich: ustala się 
rozbudowę drogi w celu zwiększenia bezpieczeństwa ruchu drogowego oraz dostosowanie 
parametrów do klasy głównej ruchu przyspieszonego (GP) lub do klasy głównej (G), 
dopuszcza się również zastosowanie parametrów drogi klasy zbiorczej (Z), przy 
uwzględnieniu ograniczeń ze względu na ograniczenia wynikające z istniejącego 
zagospodarowania terenów oraz przepisów odrębnych, a w szczególności z zakresu dróg 
publicznych oraz z powodu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami." 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

346. Uwaga 49.2 W zakresie dróg powiatowych: modernizacja dróg powiatowych mająca na celu 
polepszenie stanu technicznego dróg, w szczególności w zakresie stanu technicznego 
nawierzchni jezdni, podwyższenie, w miarę możliwości, parametrów technicznych dróg 
powiatowych do klasy zbiorczej, przy czym dopuszcza się zastosowanie parametrów 
technicznych drogi klasy lokalnej (L), przy uwzględnieniu ograniczeń wynikających z uwagi 
na ograniczenia wynikające z istniejącego zagospodarowania terenów, statusu 
zabytkowego układu przestrzeni publicznych sieci ulic, istniejących szerokości linii 
rozgraniczających Alei JPII oraz przepisów odrębnych, a w szczególności z zakresu dróg 
publicznych oraz ochrony zabytków i opieki nad zabytkami, oraz w miarę możliwości: 
rozdzielenie ruchu kołowego i pieszo-rowerowego uspokojenia ruchu kołowego na 
centralnym odcinku Alei JPII przez: ograniczenie prędkości do 30 km/h, połączenie 
ruchu rowerowego, kołowego i priorytet ruchu pieszego. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

347. Uwaga 49.3 Wniosek o zmniejszenie maksymalnej powierzchni zabudowy na działce MOK 
do 30% 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

348. Uwaga 49.4 Wniosek o zmianę przeznaczenia terenu Galerii Podkowa oraz sąsiedniego z 
usługowego na usługowo-mieszkaniowe (z dopuszczeniem budynków wielorodzinnych z 
usługami w parterze), w celu podwyższenia społecznej i użytkowej wartości lokalnego 
centrum usługowego 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że wnioskodawca chciał zaproponować multifunkcję dla tego 
terenu. W tej chwili Galeria to martwy budynek, niespełniający funkcji miastotwórczych. Jest wiele 
rozwiązań, które pozwoliłyby wprowadzić multifunkcję, co poprawiłoby estetykę i rozwój tego miejsca. 
Jest to europejskie myślenie o takich multimedialnych formach. 
Radny W. Żółtowski zapytał retorycznie radnych, czy odpowiadałaby im w tym miejscu zabudowa 
mieszkaniowa wielorodzinna. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

349. Uwaga 49.5 Wniosek o przeznaczenie pod zabudowę usługowo-mieszkaniową 
(wielorodzinną) z parametrem pow. zabudowy 30% 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

350. Uwaga 50 Zmiana wskaźników zagospodarowania terenu z 15% powierzchni zabudowy i 
80% powierzchni biologicznie czynnej, na 20% powierzchni zabudowy i 70% powierzchni 
biologicznie czynnej. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

351. Uwaga 51 Wniosek o zmniejszenie minimalnej powierzchni nowo wydzielanej działki 
budowlanej do 1300 m2 (z 2000 m2). 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, 
Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka 
Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edyta Barucka 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

352. Uwaga 52.1 Wyznaczenie strefy ochronnej – pasa 50 m od rzeki Niwki (rowu RS-11) w 
postaci ciągu z zielenią wysoką. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
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Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

353. Uwaga 52.2 Ograniczenie wysokości projektowanej zabudowy z 12 do 6 m. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

354. Uwaga 52.3 Ograniczenie maksymalnego wskaźnika powierzchni zabudowy z 40% do 20%. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

355. Uwaga 52.4 Odstąpienie od wyznaczania na tym terenie obiektów o powierzchni sprzedaży 
powyżej 2000 m2. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
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356. Uwaga 53.1 Wyznaczenie strefy ochronnej – pasa 50 m od rzeki Niwki (rowu RS-11) w 

postaci ciągu z zielenią wysoką. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

357. Uwaga 53.2 Ograniczenie wysokości projektowanej zabudowy z 12 do 6 m. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

358. Uwaga 53.3 Ograniczenie maksymalnego wskaźnika powierzchni zabudowy z 40% do 20%. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

359. Uwaga 53.4 Odstąpienie od wyznaczania na tym terenie obiektów o powierzchni sprzedaży 
powyżej 2000 m2. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
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Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

360. Uwaga 54.1 Wyznaczenie strefy ochronnej – pasa 50 m od rzeki Niwki (rowu RS-11) w 
postaci ciągu z zielenią wysoką. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

361. Uwaga 54.2 Ograniczenie wysokości projektowane zabudowy z 12 do 6 m. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

362. Uwaga 54.3 Ograniczenie maksymalnego wskaźnika powierzchni zabudowy z 40% do 20%. 
 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

363. Uwaga 54.4 Odstąpienie od wyznaczania na tym terenie obiektów o powierzchni sprzedaży 
powyżej 2000 m2. 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena Majewska, Jacek 
Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Małgorzata Łaskarzewska 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 

364. Uwaga 55 Zmiana przeznaczenia fragmentu terenu O-1ZP i przyłączenie do obszarów 
oznaczonych O-MNr 

 
Wnioskodawca nie był obecny. 
Radni pytań nie zadali. 
 
Przewodniczący RM poddał uwagę pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uwaga nieuwzględniona.  
 
 
 
Przewodniczący RM powiedział, że w związku z zakończeniem rozpatrywania uwag złożonych do 
projektu studium, RM powinna teraz poddać pod głosowanie projekt uchwały ws. uchwalenia studium. 
Jednak w związku z tym, że jedna z uwag (nr 35.1) została przez RM uwzględniona, to konieczne jest 
naniesienie w projekcie studium zmian. Przewodniczący RM wniósł o niepoddawanie pod głosowanie 
projektu uchwały ws. uchwalenia Studium Miasta oraz jego odesłanie do Burmistrza celem 
naniesienia przegłosowanych uwag zmieniających treść studium i przeprowadzenia dalszej procedury, 
po czym poddał ten wniosek pod głosowanie imienne. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
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Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania – projekt uchwały na tej sesji nie 
zostanie poddany pod głosowanie, lecz zostanie zwrócony Burmistrzowi celem naniesienia 
przegłosowanych uwag zmieniających treść studium i przeprowadzenia dalszej procedury. 
 
Głosowaniem tym wyczerpano porządek obrad.  
 
IV.  Zamknięcie sesji 
 
15 lipca 2023 r. o godz. 13.52 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim za udział w 
obradach i zamknął LIII sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Imienne wykazy głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na 
stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie i odczytano na początku sesji. 
 
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  

       /-/           /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Gospodarki i Rozwoju  
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
PiRM - Referat Planowania i Rozwoju Miasta Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
MKUA - Miejska Komisja Urbanistyczno-Architektoniczna 
WKD – Warszawska Kolej Dojazdowa 
MPZP- miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 
pbc- powierzchnia biologicznie czynna  
ML – zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna na działkach leśnych (symbol z MPZP z 2008 r.) 
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Oznaczenia i symbole użyte w studium: 
 
O-1ZP symbole kierunków przeznaczenia teren 
O - oznaczenie enklawy krajobrazowej 
1 - numer porządkowy 
ZP - oznaczenie strefy funkcjonalnej 
 
Oznaczenia enklaw krajobrazowych: 
C- Enklawa Centralna 
L- Las Młochowski 
O- Enklawa Ogrodowa  
Ś- Enklawa Śródleśna 
 
Strefy funkcjonalne: 
MN – tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej wolnostojącej  
MN/U – tereny zabudowy mieszkaniowo-usługowej  
MNr – tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej wolnostojącej rezydencjonalnej  
U- tereny zabudowy usługowej  
Z/U – teren zieleni rekreacyjnej  
ZC – tereny zieleni urządzonej – Cmentarze  
ZL- las 
ZP– tereny zieleni urządzonej – Parki  
ZP/ZL– tereny zieleni urządzonej – Parki Leśne 

 
 
 
Załącznik: 

1. Listy obecności radnych na sesji 
2. Prezentacja Burmistrza Miasta nt. projektu Studium Miasta 
3. Prezentacja Burmistrza Miasta dot. uwagi nr 35  

 
 
 


